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 ישיבת מועצה מן המניין  תמלול
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   : חסרים 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 

  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 העירייה גזבר   -  מר יוסי מזרחי 

 מהנדס העיר  -  מר פרץ אוסנברג 

 סגן ראש אגף תחום רישוי בנייה    -   אלעד שוורץ  

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מזכירת הוועדה לתכנון ובניה   -  קסטוריאנו גב' קטי  

 

 

 

 

   על סדר היום:

 ראש העיר   – סקירה ודיווח  .1

 ראש השנה  –הרמת כוסית   .2

 29.6.2021 מיום  ות מועצת העיראישור פרוטוקולים של ישיב .3

 על שולחן המועצה   4.7.2021הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום   .4

למהנדס העיר, בהתאם להחלטת ועדת המכרזים    אישור מועצת העיר למינוי של חיים מלמן .5

 ב' לפקודת העיריות.  169לבחירת עובדים בכירים לפי סעיף 

בסך   .6 מלגה  הענקת  על  ת.ז.    5000אישור  בג'ודו  ישראל  נבחרת  ספורטאית  כהן,  לגילי   ₪

 . 2020, תושבת העיר שהשתתפה באולימפיאדת טוקיו 305679862

 ת עירוניות על פי הנספח המצורף. אישור מועצת העיר לעדכון הרכב וועדו  .7
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ובין אספרסו בר הרוש בע"מ, בנוגע להפעל בית  אישור מועצת העיר להסכם בין עיריית רעננה,   .8

 אוכל )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בשכונת נווה זמר. 

, המצאת פרטי זיהוי  2021אישור תיקון חוק עזר לרעננה )פיקוח על כלבים וחתולים(, תשפא   .9

 ( DNAגנטיים ) 

)נוסח   .10 היהודיים  הדת  שירותי  חוק  לפי  הדתית  המועצה  להרכב  מועמדים  הצעת  אישור 

 .1971 –משולב(, התשל"א  

 תאגיד מי רעננה  דירקטוריון אישור מינוי חבר  .11

 הנחת הסכמים קואליציוניים על שולחן המועצה  .12

של   .13 חלקי  בשכר  העיר  ראש  כסגנית  הוכברג  ענבר  גב'  מינוי  סעיף  50%אישור  לפי  חוק  ל  15, 

תשל"ה   וכהונתם(,  וסגניו  העיר  ראש  )בחירת  המקומיות  עשרה  1975  –הרשויות  עד  וזאת   ,

לסעיף   בהתאם  והכול  המועצה,  כהונת  סיום  בטרם  וכן    2חודשים  הקואליציוני,  בהסכם 

לחוק זה. סמכויותיה של גב' ענבר הוכברג יוענקו    17האצלת תפקידים וסמכויות עפ"י סעיף  

 רבות, נוער ופנאי והגיל הרך. לה כממונה על תחום הת 

סעיף   .14 לפי  מלא,  בשכר  העיר  ראש  כסגנית  פוזמנטיר  אנה  גב'  הרשויות    15בחירת  לחוק 

תשל"ה   וכהונתם(,  וסגניו  העיר  ראש  )בחירת  תפקידים    ,1975  –המקומיות  והאצלת 

לחוק זה. סמכויותיה של גב' אנה פוזמנטיר יוענקו לה כממונה על    17וסמכויות עפ"י סעיף  

 ום הבטחון ואיכות הסביבה. תח

סעיף   .15 לפי  שכר,  ללא  העיר  ראש  כסגן  עייש  לורן  מר  המקומיות    15בחירת  הרשויות  לחוק 

, והאצלת תפקידים וסמכויות עפ"י סעיף  1975 –)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

  לחוק זה. סמכויותיו של מר לורן עייש יוענקו לו כמחזיק תיק מינהל קהילה. 17

סעיף  א .16 לפי  שלום,  רחמים  מר  העיר  לראש  למשנה  נוספות  סמכויות  האצלת  לחוק    17ישור 

התשל"ה   וכהונתם(,  וסגניו  העיר  ראש  )בחירת  המקומיות  תיק  1975  –הרשויות  כמחזיק   ,

 הספורט. 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר    17אישור האצלת סמכויות נוספות על פי סעיף   .17

 למר אלי אלוש כמחזיק תיק התחבורה.   ,1975 –של"ה  וסגניו וכהונתם(, הת

לחוק הרשויות   17אישור האצלת סמכויות נוספות למשנה לראש העיר מר אילן כהן, לפי סעיף  .18

 כמחזיק תיק חזות העיר.  ,1975  –המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, התשל"ה  
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 ראש העיר –סקירה ודיווח . 1

 

נושאים.  ערב   מר חיים ברוידא:  במספר  לעדכן  מבקש  אני  הישיבה,  פתיחת  לפני  לכולם,  טוב 

קודם כל, לגבי הקורונה. אנחנו עוברים ימים שדורשים יותר תשומת לב והיערכות בתוך הגל הרביעי,  

היינו  ירידה,  במגמת  אגב,  אנחנו,  הארץ.  בכל  האחרונים  בשבועות  שעלתה  התחלואה  בעניין  וגם 

 ו יורדים, נקווה שנגיע לצהוב כמה שיותר מהר. יומיים באדום, ועכשיו אנחנ

צריך לזכור שאלה ימים של חופש גדול, וגם הילדים וגם בני הנוער דורשים מענה, וכמובן היערכות  

, נראה מה תחליט בסופו  1.9-רשותית כוללת לקראת שנת הלימודים שצפויה, אני מקווה, להיפתח ב

 של דבר הממשלה. 

הכללי   הוודאות  חוסר  תחום.  למרות  בכל  ולפעול  להגיב  ראשונים  מקומית,  כרשות  אנחנו  שקיים, 

של   לצרכים  המענה  את  לתת  הקורונה,  לצד  לחיות  הנכון  האיזון  את  מצאנו  תמיד  הזמן,  כל  היינו 

 הציבור, כמובן לצד שמירה על ההנחיות וההוראות.  

 

ש חברת מועצה שלא  זה יפה שהעיר אדומה, ישיבת מועצה מתנהלת ככה, כשי   גב' איילת ארז סגן:

 להדביק... מרגישה טוב, ועלולה

 

... קבלת החלטות מהירה בזמן אמת, וקשר ישיר ויומיומי עם קופות החולים,   מר חיים ברוידא: 

מד"א, משרד הבריאות, פיקוד העורף וכל הגורמים המעורבים. היינו הראשונים להכריז שנקיים על  

 נוך, ולעובדים במוסדות החינוך בעיר. חשבוננו בדיקות קורונה מהירות לצוותי החי

כולה,  ולקהילה  לילדנו  ולהבטיח  להגיע להתחסן,  מי שטרם התחסן,  לכל  וקורא  אני שב  עכשיו,  גם 

 סביבה בטוחה יותר.  

העיר   היא  רעננה  ולכן  הגיל,  שכבות  לכל  חיסונים  מתן  לטובת  ייעודיים  מתחמים  הגדרנו  אנחנו 

רואים אנחנו  בישראל.  ביותר  שכבות    המתחסנת  לכל  הקהלים,  בכל  גבוהים  התחסנות  אחוזי  כאן 
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הגיל. אנחנו משקיעים המון בהסברה העירונית, מעניקים סיוע ועזרה למי שקשה לו להגיע למוקדים,  

 בעיקר אנחנו מדברים עם הציבור בערוצים השונים, באמצעות אירועי שיתוף ציבור. 

שנותנים, ואנחנו נותנים לכל אחד   איש  1800י  עשינו את זה גם אתמול, אגב, בצ'אט, שהיו שם לדעת

המדיניות   זו  כאלה,  אירועים  לקיים  נמשיך  אנחנו  להם.  מפריע  מה  ולבדוק  לשאול  הזדמנות  ואחד 

 שאני מוביל.

ב מאפשר  המרכז  הצעירים,  במרכז  מהירות  בדיקות  מתחם  בעיר  פתחנו  גדול  חינם במאמץ  דיקה 

 ם הפעיל בקניון רננים.  לילדים מכל קופות החולים, וזה בנוסף למתח

 

 איפה יש חיסונים למכבי?   : מר רחמים שלום

 

 מכבי? בגלריה. אתה יכול ללכת ל...  מר חיים ברוידא: 

 

 זה רק בקביעת תור מראש. צריך לקבוע תור, אתה לא יכול ללכת...   : מר רחמים שלום

 

לשם מר חיים ברוידא:  אותך  יכניסו  וזה,  להתקשר,  הגונדולה  על  יכול  מטבע  אתה  בעיה.  אין   ,

צוותים  ידי  על  אפידמיולוגיות  חקירות  לרבות  עירונית,  עצמאית  פעילות  מקיימים  אנחנו  הדברים 

החקירות   הבדיקות,  של  הרעיון  כל  אגב,  הזה.  הגל  עם  שאפשר  טוב  הכי  להתמודד  מנת  על  שלנו, 

יותר טוב ממישהו   האפידמיולוגיות צצו כאן ברעננה, כיוון שהרעיון היה שמישהו שגר ברעננה, יודע

 שמתחקר אותו שנמצא בירושלים.

רוצים   אנחנו  ובריאה.  בטוחה  מיטבית,  בצורה  הלימודים  שנת  את  להתחיל  באמת,  היא,  המטרה 

 לבריאות של הסגלים החינוכיים. להימנע מבידודים, ולדאוג 

ימדה  אני באמת מקווה שרואים את האור בקצה המנהרה, בזכות החיסון השלישי, אבל הקורונה ל 

 אותנו שהיא הפכפכה, ואנחנו נערכים לכל תרחיש.  
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הסיבה   גב' רונית ויינטראוב:  זאת  חלונות?  בלי  ישיבות  בחדר  ישיבה  מקיימים  אנחנו  זה  בגלל 

 שאנחנו בחדר סגור?  

 

להודות מר חיים ברוידא:  רוצה  ל  אני  בעירייה  מי שהיה מעורב במענה שנתנו  ולבני  לכל  ילדים 

 דרש מאיתנו פתרונות יצירתיים...  הנוער, בחופש הגדול,

 

 זאת הסיבה שאנחנו בחדר סגור?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

והתרבות. מר חיים ברוידא:  רבות בתחומי החינוך, הספורט  תוכניות  הופעלו  ילדים,   3000  לכן 

 ילדים לקחו חלק,  3000שימו לב, 

 

  כמו תמיד, אין קשר בין מילים למעשים. גב' רונית ויינטראוב: 

 

כ מר חיים ברוידא:  הילדים.  וגני  בבתי    1,100-בקייטנות הקיץ  נוספים השתתפו בצהרוני הקיץ 

ייחודית לרעננה להעצמה אישית  חדשה והספר של החופש הגדול. הפעלנו את ספרינט קיץ, תוכנית  

 , אצל בני הנוער בעיר.וחוסן מנטאלי

 לא ניתן לתמלל(  –)רונית ויינטראוב מדברת במקביל 

 

הבעת  חיים ברוידא: מר  שהם  שיא  מספר  ילדים,  כאלפיים  השתתפו  העירוניות  בקייטנות  גם 

 אמון בתכנים, ובאיכות המסגרות שהפעלנו. 

בכל  עובדים  העבודה,  בשיא  נמצאים  החינוך  במוסדות  הקיץ  שיפוצי  הלימודים,  שנת  פתיחת  ערב 

ות חדשות, ומרחבי למידה מקום כל הזמן. אנחנו נעניק לתלמידים שישובו לספסל הלימודים תשתי

משודרגים. זה המפתח להצלחה ולמתן תנאים חינוכיים הולמים לתלמידים ולאנשי החינוך שלנו. רק  

 שתבינו את היקף תנופת הבנייה. 
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ליאור   ספר  הרצף    –בית  על  ילדים  לשלוח  לא  ברעננה,  המשמעותית,  שלי,  הראשונה  ההחלטה 

ההורים, וההורים מודאגים. בית הספר הזה נמצא    האוטיסטי מחוץ לרעננה, שהם לא מתקשרים עם

 לקראת סיום, התחלנו אותו לפני עשרה חודשים. 

או חצי  לפני חמישה חודשים,  ברעננה.  לראשונה  יפתחו  ברוח החינוך המונטסורי,  גנים חדשים  שני 

גן  ברמת  זה  את  לבחון  נסענו  מונטסורי,  של  מתכונת  רוצים  שהם  ואמרו  הורים  אצלי  ישבו  שנה, 

גן מונטסורי, ונמשיך את זה גם כן במתכונת של בית ספר, כבית  ו בגבעתיים, ראינו, וכבר נפתח פה 

 ספר צומח.

נווה זמר, אשכול חדש בנאות   ילדים חדשים בשכונת  גני  בנוסף, אשכול  יש לזה, אגב, ביקוש עצום. 

ב גם  עומק  שדרוג  יבנה.  ספר  בבית  אלון,  גבעת  במרכז  חדש  ילדים  גן  ותיקים,    גני  12-שדה,  ילדים 

 הכול על פי תוכנית האב. 

עשייה   פה  יש  ובאמת  המחוננים,  ספר  לבית  בהליכים  ואנחנו  מיתרים,  ספר  בית  לבנות את  התחלנו 

בכל פינה ואזור בעיר, ואני מודה לכל האנשים שנמצאים גם סביבי, שנותנים את הרוח הגבית, ואנחנו 

 מצליחים להגיע לאן שמגיעים.

הי לצד  נעשה  זה  מרכז  כל  עם  פעולה  שיתוף  חדשות,  לימודיות  תוכניות  ענפה,  פדגוגית  ערכות 

המוסיקה, לימודי סייבר מתקדמים, תוכנית שמיים וארץ, שתופעל לראשונה על ידי טייסי קרב מחיל 

והצוותים  תלמידים  של  החוסן  העצמת  לימודיים,  פערים  צמצום  על  עבודה  עם  יחד  הכול  האוויר, 

 א שנשים עליו דגש חזק במהלך התקופה הקרובה.  אגב, זה נוש החינוכיים.

המענה   מתן  לטובת  מרוכז  מאמץ  כאן  נעשה  הצוותים,  ברמת  אדם  בכוח  הגיוס  בתחום  נערכנו 

לפתיחת שנת הלימודים, שתהיה מוצלחת. קשה היה לגייס את מי שאני קורא להן 'תומכות חינוך', 

כול כדי לשפר את מעמדן. מדובר בחלק  השכר שלהן נמוך, ואני מאוד רוצה לומר שאני אעשה את ה

, עם מנכ"ל משרד החינוך וגם עם מנכ"ל משרד  מסגלי החינוך שלנו, אתמול נפגשתי עם שרת החינוך

הבריאות, ודיברתי על הנושא הזה שצריך לתת להן יותר תשומת לב, כיוון שהן באמת עושות עבודה 

 ת.נפלאה, ואנחנו משום מה מידרנו אותן, או הן קצת שקופו

אני לקחתי על עצמי, בכל הנושא של השלטון המקומי, לפעול כדי שהסייעות התומכות חינוך, יקבלו  
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 את מה שמגיע להן באמת.  

 

 חיים, רק לא ציינת, שמי שהביא את תוכנית התעופה לפה, זו אני.    : איילת ארזגב' 

 

ש מר חיים ברוידא:  אני  גדול,  אתגר  גם  בפנינו  הציבו  הגדול,  החופש  עוברים ימי  שאנחנו  מח 

כלל  זה  שלנו.  הנוער  ובני  בנות  עבור  ומגוונת  ענפה  פעילות  הציגה  רעננה  גדולה.  בהצלחה  אותם 

מופעים  מוסיקה,  הרבה  אותם,  ראיתי  שם,  הייתי  העירונית,  בבריכה  כיף  ערבי  בלילות,  הפעלות 

ערב, עד כמה זה  והופעות חיות. אנחנו הבאנו את התכנים הכי טובים שיש, אני רואה ומתרשם מדי  

 חשוב. 

הרענני שהציבור  להיווכח  סיפור    מרגש  שעות  העיר,  ברחבי  שקיימנו  לאירועים  בהמוניו  מגיע 

לפעוטות, הקרנות של סרטים, פעילות לאורך אחוזה. גם עכשיו נמצאים שם ליצנים לאורך אחוזה, 

 וראיתי שהקהל מגיע. קונצרטים ומופעים באמפי פארק ברעננה.

להגיד תודה לאגף התרבות ולסגנית ראש העיר ענבר הוכברג, אין ספק שאלפי רעננים  זוהי הזדמנות  

 מצביעים ברגליים, וזו הצלחה מאוד מאוד גדולה. 

הבא   בשלב  עברנו  העיר,  ברחבי  המחזור  פחי  של  ההטמעה  שהסתיימה  שלאחר  לעדכן,  שמח  אני 

האשפ  נפח  את  שאומדים  חכמים  חיישנים  הותקנו  כתומים,  פחים  הלכה  לעשרות  חכמה,  עיר  זו  ה. 

 למעשה, וזה החזון שלי.  

אני רוצה גם לשבח כאן את האגף שאנחנו יושבים בו, ההנדסה. אנחנו רואים פה שיפור, חיים נכנס 

זמן   שבפרק  מאמין  ואני  תוכניות,  של  כמויות  על  חתומים  אנחנו  עצום.  שיפור  העניינים,  לתוך  פה 

 להיות בו.קצר, אנחנו גם נגיע למקום שאנחנו ראויים 

הפרחים,   בעיר,  קורה  מה  לראות  יכולים  אתם  כולו,  הציבורי  במרחב  ומשקיעים  מפתחים  אנחנו 

נמצאים   הכיכרות, ואנחנו  העיר,  ברחבי  בשכונות  הגינון  לשדרוג  פרויקטים  עשרות  פה  יש  הניקיון, 

. במקביל,  כרגע בביצוע. אנחנו רואים את הפירות של המדיניות של כל אחד ואחד ללא יוצא מן הכלל

אנחנו מתגברים את האכיפה בכל הקשור לצואת כלבים ופסולת בניין. אנחנו עושים הכול כדי שזאת  
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 תהיה שנה של המשך עשייה ברוכה למען העיר והקהילה.

 ראש השנה –הרמת כוסית . 2

 

 לפני שנעבור לעיקר, אני רוצה למזוג כוסות.  מר חיים ברוידא: 

 

 שי.  כל אחד משקה אי  מר אילן כהן:

 

שבקדנציה הזאת, העברת  אני עוד רוצה להגיד לפני כן, שאני חושב  לכל אחד.   מר חיים ברוידא: 

הוכיחו מה הם יכולים לעשות הלכה למעשה, וכל מי שיושב פה יש    הסמכויות לחברי מועצה, שבאמת

הרצינות  במלוא  באמת  האלה  לדברים  מתכוון  אני  העיר,  של  ההתנהלות  בתוך  מרכזי  תפקיד  לו 

במלוא הכנות. אז רק שתדעו שאני מאוד מאוד מעריך, ואנחנו נמשיך ואתם תראו שנגיע למקומות  ו

בזכותכם ולא בזכותי, אלא בזכותכם. עצם העובדה שאתם לוקחים אחריות, ומי שנבחר ציבור יש לו  

   -יכולות שאין לאנשים אחרים שלא מקבלים את התואר הזה. ערב ראש השנה רוצה לאחל לכולנו

 

 ביד ימין. אתה רוצה להצליח ביד ימין.   רחמים שלום: מר 

 

שנה טובה, אוקיי. תודה רחמים אני לא ידעתי. שתהיה שנת בריאות, שנה של   מר חיים ברוידא: 

המשך עשייה למען הציבור בעיר, שנשכיל כולנו לשמור על שיח הוגן ומכבד, ואני מקווה שנדע לעשות 

טרה אחת, כדי שהעיר שלנו תמשיך לצעוד קדימה ולהיות... את זה, כי בסופו של דבר כולנו פה במ

הפנים   משרד  מנכ"ל  גם  בהערצה,  ברעננה  מסתכלים  הם  בירושלים  הייתי  אתמול  ראשון,  ובמקום 

אמר את זה, רעננה היא עיר שהפעילות בה היא פשוט יוצאת מגדר הרגיל, וזה מופנה גם לאופוזיציה  

א רעננה  ולתושבי  כאחד.  לקואליציה  מזו וגם  טובה  שנה  בריאות,  שנת  טובה,  שנה  לאחל  רוצה  ני 

 הקודמת שידענו בגלל הקורונה, שנצמח בכל התחומים. חברים לחיים.  
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 ברוך אתה ה' אלוהינו מלך העולם בורא פרי הגפן.    מר אילן כהן:

 

 הגפן או הגפן?   מר חיים ברוידא: 

 

 הגפן.    דובר:

 

 29.6.2021עיר מיום אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת ה. 3

 

טוב חברים אנחנו עוברים לפרוטוקולים המלאים שנשלחו אליכם. אני מבקש  מר חיים ברוידא: 

 .  5לאשר את הפרוטוקולים, מי בעד אישור הפרוטוקולים? מי נמנע? 

 

 .6 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 , ספרתם את מיכאל?  6 גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיכאל?   ר חיים ברוידא: מ איפה  מיכאל,  את  ראיתי  לא  אנחנו    6אני   6בעד,    12?  12אוקיי. 

 נמנעים. אגב משהו לא היה בסדר בפרוטוקול?  

 

 אני אעדכן אותך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור תודה.   מר חיים ברוידא: 
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 לטובת כמובן...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

 0 -נגד 

 6 –נמנע 

 החלטה: 

 . 29.6.2021לאשר פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 

 

 על שולחן המועצה  4.7.2021הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום . 4

 

מיום   מר חיים ברוידא:  בארנונה  הנחות  ועדת  ההחלטות  המועצה.    4.7.2021הנחת  שולחן  על 

צה עכשיו לעשות את זה? טוב, אז אני אומר ככה, אני רוצה לומר כך. דרורה מסיימת דרורה את רו

ונתינה   לב  עם  אישה  הכנות,  במלוא  לכם  לומר  רוצה  אני  העיר,  ראש  סגנות  של  התקופה  את  היום 

אני חושב שעשינו המון תקופה הזאת  בשקשה להבין לפעמים, עם אהבת חינם שעושה במתן בסתר, ו

ות מה שדרורה תמיד ביקשה ורצתה בית למתנדב. דרורה, תמיד ביקשה שיהיה פה המון דברים, לרב

נמצאים   ואנחנו  אמרה,  ישיבה  בכל  כמעט  קודמים  בפרוטוקולים  הסתכלתי  גם  ואני  למתנדב,  בית 

בהליכים לבנות בית למתנדב, שזה ייתן המון המון כוח גם לאנשים שיידעו לאן להתרכז, וגם לעשות 

 סדר בכל הדברים.  

 

 כדאי להגיד למתנדבות ומתנדבים זה יישמע יותר טוב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אפשר   מר חיים ברוידא:  אם  דרורה  אבל  לסיכום...  אפשר  אם  דרורה  בבקשה  בבקשה,  דרורה 
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 קצר, כי יש עוד לאנשים פעילויות. 

 

קצר.    גב' דרורה כהן:  יהיה  זה  לי  יפריעו  לא  באם  שלי  הסגנות  את  לצערי  דיוק  התחלתי 

בפתיחת התערוכה לעולים באומנות. ומיד יומיים אחרי זה חליתי בקורונה. הפתיחה הייתה שעשינו 

תערוכה לכל העולים החדשים. והנה כאן הייתה פתיחה. השתדלנו לשמור על כל הכללים, וברוך השם  

את זה איש אומנם נכנסו... אבל אף אחד לא חלה, רק אני. אז זה בסדר. כנראה קיבלתי    80באמת  

 במקום אחר. 

 

 הכניסה את כולנו לבידוד.   : חיים גולדמןמר 

 

בעקבות הקורונה, בעצם הקורונה תפסה תפקיד מאוד חשוב בשנה שלי. ובגלל   גב' דרורה כהן: 

וכו', הרגשתי צורך להקים חברותות. חברותות להפגת הבדידות ולהפגת   והבדידות והסגר  הקורונה 

ולקבל את החוזק הפנימי ויצאנו    המועקה  נשים השתתפו בחברותות.   70קבוצות עם בערך    6שלנו. 

בהם גם ראינו מאיפה האדם לוקח את החוסן שלו. והתברר מה שאנחנו כולנו יודעים, שכשאדם נותן  

מעצמו המאגרים שלו הם פנימיים, אז יש לו עדיין מה להוציא גם בזמן סגר, לעומת אחרים שהיו רק  

ולסדנ ללכת להרצאות,  חוסן  רגילים  לנו  לזכות החברותות שיש  זה  אז  גמר עליהם.  וכו', הסגר  אות 

החוזק   את  נקבל  איך  מספיק,  שלא  הרגשנו  בחיסונים  שלב.  עוד  עברנו  לחיסונים.  הגענו  ואז  פנימי. 

היה, לא נפסול אותו   1נשים, לצערי גבר    15אחד מהשני? כל אחת מהנשים שבחרה להשתתף, היו שם  

הוא השתמש בשביל לצאת מאיפה שהוא היה. והיו שם... אומנות יומנים  סליחה. הראה איזה כוחות  

, תמשיך. ולאט  -אישיים, סיפורים, הצגות, סרטונים, אנשים שיצרו בעצמם ובאמת התחזקו בזכות ה

נכנסתי לאגף ולמדנו גם לאט לקח לי זמן, די הרבה, אבל ברוך השם עברנו גם את המשוכה הזאת,  

לחיים שלא ויתרת ובכל זאת דאגת לי לחדר שם. ומה שעשינו, קודם כל    לעבוד במשותף. וכאן תודה

מסביב   שישנה  המטריה  כל  המועדוניות,  והכרת  ביקור  האגף,  מנהל  עם  קבועות  ישיבות  ביססנו 

ועוטפת את אגף הרווחה, שיתוף אנשי צוותים בתוכניות ועבודה, זה לקחתי מאריאל, אריאל תודה. 
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תסת עבודה,  התוכניות  את  וככה  קחי  שתכננו,  מה  לעומת  נמצאים  הם  איפה  נעשה,  בפועל  מה  כלי 

משפחות  יש  במצוקה.  למשפחות  לסיוע  מימון  מקורות  מציאת  השני.  את  אחד  להכיר  ולמדנו  בנינו 

לניתוקי   והיה חשש  והגיעו להמון חובות,  שכאילו לא עומדות בקריטריונים, אבל במצוקה אמיתית 

שהפעלתי יודעים  לא  הם  אפילו  שדאגו    חשמל,  חינוכיות,  יועצות  דרך  הורים  מוועדי  אנשים  אותם, 

להעביר ישירות ולשלם את החשבונות של אותם אנשים, אף אחד לא יודע מאף אחד, כך שזה באמת  

לוועדי ההורים. מתברר שבמים אין   בלי לפגוע בכבודו של אף אדם. ובאמת תודות  היה מתן בסתר 

ל זה גם עם אריאל, צריכים להשיג קרן להנחות, כי הנחות הנחות, ואנחנו צריכים להשיג ודיברתי ע

אז  הנחות.  אין  במים  המתאימים.  האישורים  את  מביא  אתה  אם  לקבל,  יכול  אחד  כל  לארנונה 

מנפלאות   וגם  הקורונה  בזמן  לעתיד.  אצלנו  לקחת  זה  למים,  להנחות  מסוימת  קרן  להשיג  צריכים 

ילדי הרווחה. השנה לא היה חגיגות בר  הקורונה, כל שנה האגף עושה חגיגת בר מצוות ב כותל לכל 

מצווה, אלא היה שינוי, עשו את זה בבתים. כל משפחה קיבלה ערכה, קיבלה תקציב וכו'. ראש העיר  

ואני וקרן רועי, דביר, ישבנו בחדר בלשכה אצלו ובירכנו את כל ילדי בר המצווה לתוך הבתים שלהם.  

נה, הכול בעקבות הקורונה. ממש הברכה שאנחנו מברכים  אז זה כאן עדות לבר מצווה המיוחדת הש

ראש העיר, דביר ואנוכי. וחזרנו להפנינג שכבר מתקיים שנה תשיעית, בשנה הבאה... לרעננה זה יהיה  

מי   וכל  טובה,  שכנות  הפרויקט  את  להכיר  בלי  טובה,  שכנות  של  מופלאה  חגיגה  זה  לרעננה,  עשור 

ואני חושבת שרוב חברי ה והיה  מועצה היו שם, ראו באמת את החגיגה ואת הנתינה של כל  שחווה 

אחד, כולנו יחד וכל אחד לחוד, כל אחד נותן מטעמיו, ואווירה ממש ממש חגיגית. התמונה משמאל  

לא   כי היא  יחד באחד המטבחים,  ולפעול  ביקשה להתנדב  והיא  היא מתנדבת שלא שייכת לשכונה, 

בורים כשרוצים מתחברים, לא משנה שומר כשרות,  שומרת כשרות. זה גם מראה שאפשר לעשות חי

לא שומר כשרות, אפשר להתחבר. תמונה בטעם של פעם. אנחנו מתכננים סיור מודרך מחכים שכבר  

הקורונה הזאת תיגמר. אתם תהיו הראשונים, השניים. קודם כל המתנדבים, אחר כך אתם. נקודות  

הזמן כאילו עצר, אנחנו התקדמנו אבל השעון  חן אותנטיות בשכונה שלנו, היא באמת שכונה ששעון  

עצר, בהמון תחומים אנחנו עדיין מחוברים מאוד מאוד אחד לשני, ואתם תראו שם את הטבון, אתם 

של   כפר  שהוא  באיזה  או  הבדווים  אצל  אותם  רואים  רק  קיימים,  לא  שכאילו  דברים  הרבה  תראו 
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ו מסלול מאוד מאוד יפה ומעניין, ואני מקווה  דרוזים, אבל עדיין ראינו גם אצלנו בשכונה. אנחנו הכנ

אני לא יודעת כמה אתם יודעים שאני מאוד מאוד  .  100-שנוכל כבר לפתוח אותו, לפחות בחגיגות ה

רגישה לעולים החדשים. יש לנו המון מתנדבים שמאמצים עולים חדשים. יש לצערי עולים חדשים גם  

תאום לא מתאקלם חוזר לארץ שלו, יש המון קשיים.  ברווחה... או בודדים או עם קשיים או שהבעל פ

   -ובחרתי לעשות להם טיול, להתחיל להרגיש מחוברים לארץ שלנו. ועשיתי להם טיול לירושלים

 

 דרורה, רק יותר מהר אם את יכולה, כי אנחנו חייבים להמשיך פה.   מר חיים ברוידא: 

 

ושרים. זה שיחון עברי וכל השיחון הנה כאן רואים אותם איך כולם כאן מא  גב' דרורה כהן: 

יום. ובעקבות זה יצא אחר כך  -העברי זה מתנדבים שעוזרים לעולים חדשים לדבר עברית בשפת היום

למפוני   תיעוד  קורס  לשכונה.  מהמעברה  בתנור  חם  ממש  עכשיו  החדש  הדבר  שעשינו.  התערוכה 

 40מא של ארז, משתתף בקורס, מעברות כפר נחמן, מחנה עולים בחירבת עזון. בקורס השתתפו גם אי

כולם רוצים לתעד תושבי שכונות. מתוכננים כ ראיונות,    30-מתנדבים, הם לא מהשכונות, אבל הם 

לכל קבוצה יש מתמלל, מראיין, צלם, מפיק מאוד מאוד מקצועי, ואלה קבוצות שיצאו לדרך. היום 

   -ם, וההשמיני זה פרויקט יותר רגיש. זה פרויקט לילדים שנפטרו טרם זמנ

 

   -אגב פרויקט מדהים, פרויקט מדהים למשפחות מר חיים ברוידא: 

 

את    גב' דרורה כהן:  מציפים  כולם  אבל  ימי  בשבעת  כלל  בדרך  כי  נקרא,  הוא  השמיני  היום 

  -הבית

 

משפחות שאף אחד לא מתייחס אליהם, זה יכול להיות גם עם מות האב או  מר חיים ברוידא: 

   -משהו כזה, אנחנו
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קורס    דרורה כהן: גב'  להם  העברנו  הוקרה,  תעודות  להם  וחילקת  באת  ואתה  השמיני  ביום 

הכשרה עם טיפול רגשי וכו'. הלוואי ולא תהיה לנו עבודה, הלוואי. וזה אליכם, לכל אלה שמקבלים 

שמאוד   דבר  עם  שלכם,  האמונה  עם  שלכם,  החזון  עם  לכו  ממליצה,  מציעה  אני  חדשים.  תפקידים 

. בא חיים ברוידא והשנה 2013התחלתי לטפטף על בית למתנדב,    2013-ם, תטפטפו. מבוער לכם לקיי

   -הזאת שנה הבאה בעזרת השם בית למתנדב יוקם. זאת אומרת שאם אנחנו הולכים עם חזון עם דרך

 

 הבית למתנדב כבר קיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 100-הוא קיים, אבל נחנוך אותו בשנת ה  גב' דרורה כהן: 

 

 נכון.  חיים ברוידא:  מר

 

   -נחנוך אותו, זאת אומרת  גב' דרורה כהן: 

 

 בסדר, עכשיו הוא בשלבי סיום.  מר חיים ברוידא: 

 

עם    גב' דרורה כהן:  שלו,  הערכים  עם  שלו,  האמונות  עם  שלו,  החזון  עם  שאדם  אומרת  זאת 

 המצפן שלו, הוא יגיע. ככה אני מאמינה, ככה... אותי לפחות. 

 

 דרורה תודה.   וידא: מר חיים בר

 

וכאן יש לנו כנס להוקרה והערכה. ותראו הבית למתנדב היום אנחנו מתחננים    גב' דרורה כהן: 

כל  הם...  מהחלל,  באים  לא  מתנדבים  המתנדבים.  את  להכשיר  וצריכים  לכיתה,  מתחננים  לחדר, 

בים, חבר מביא  הדרך שצריך לעשות. וזה מקום לחיזוק לתמיכה להכשרת המתנדבים וכו'. ... מתנד
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ערב   היה  זה  לחיילים,  הערכה  וזה  תחזוקה.  של  פעילות  המון  עושים  הם  למתנדבים,  הוקרה  חבר, 

הוקרה לחייל. יצאנו לצומת עם הנוער והלכנו לעודד ולהוקיר להם תודה, כולנו מצדיעים. זה השלב  

עם   נפגש  העיר  ראש  שבו  השבוע  השם,  בעזרת  אנחנו  שבו  מורשת,  סיפורי  מאגר  שלום,  הבא  ד"ר... 

יזמות כלכלית ארז, לא כסף,  יזמות עסקית, לא  יזמות חברתית, לא  בין האנשים שמפתחים  שהוא 

יוזמות חברתיות שמעניינות אותנו, שחושבות שבזכותם נביא חברה יותר טובה, יותר מטיבה,   אלא 

נשמח. ד"ר   יותר רגישה, יותר חומלת. אז לא עם כסף דווקא עם יזמות חברתית. מי שירצה להצטרף

  -יונית אברהמי מתנדבת שלנו המון שנים, היא מגויסת לנושא, גם היא נפגשה עם חיים

 

 אישה מדהימה כן.   מר חיים ברוידא: 

 

למציאת   גב' דרורה כהן:  סדנה  עשינו  זה  גם  השם.  בעזרת  הבאה  בשנה  לפעילויות  שנצא   ...

סדנה בזום ואנשים מצאו עבודה בזכות +. לקחנו  50+, יחד עם עמותת  40עבודה לבעלי ניסיון בגיל  

בגיל   בשם ומעלה.    50זה,  ממש.  ממש  מרגש,  מאוד  היה  לקשישים,  בשבט  בט"ו  פירות  חילקנו  פה 

 -ועדת קליטה בשם ועדת שכונות, בוועדת קליטה

 

   -דרורה, דרורה מר חיים ברוידא: 

 

לי  גב' דרורה כהן:  וועדת שכונות מה שחשוב  ועדת קליטה  זה אחרון.  הוא  זהו  ואת החשוב   ,

תמשיך   זה,  את  עשית  אתה  השכונות,  תושבי  עם  העיר  ראש  של  ישיר  מפגש  חשוב,  יהיה  לכם  שגם 

למשפחות  מימון  מקורות  למצוא  כדי  התאגיד,  מנכ"לית  ליאת  ידי  על  מודרך  סיור  זה.  את  לעשות 

במועד אריאל  עם  זה  על  דיברתי  לתושבים,  פעילות  המים.  חשבון  את  לשלם  כסף  להם  ונים  שאין 

הנחה   העירונית,  לבריכה  הנחה  כרטיסים  אחרות.  שכונות  ולא  השכונה  את  שישרתו  הקהילתיים, 

היית בזה, דבר אתה ספר אתה... ספר ספר מה   זה הכיף.  ... זה האחרון  רווחה. סיימנו?  למשפחות 

 ראית. 
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שוי, כי  לא, תשמעי באתי לאירוע שהיו שמה, אני הייתי צריך להתנצל שאני נ מר חיים ברוידא: 

כולם שם הגיעו רווקים ורווקות. אבל כן זה היה בחצר אגב של משפחה מרעננה, והם תרמו את החצר 

   -שלה, והיה שמה מפגש

 

   -איש, וחלק מהם מתנדבים, ואני כבר יודעת שהם... בזוגיות 100היו שם   גב' דרורה כהן: 

 

  -ות להביאבקיצור אנחנו מנסים להיכנס לשיא גינס, לנס מר חיים ברוידא: 

 

  -1,000-אנחנו רוצים להגיע ל  גב' דרורה כהן: 

 

זוגות אנחנו בודקים את האפשרות הזאת. דרורה מגיע לך כל הכבוד על    500 מר חיים ברוידא: 

העבודה באמת. באמת דרורה, באמת עבודה עבודה. אוקיי חבר'ה אנחנו מניחים בפניכם את החלטות  

מיום   בארנונה  הנחות  יוסי 4.7.2021ועדת  העירייה  מגזבר  מבקש  אני  מועד,  מבעוד  לכם  שנשלחו   .

 להציג. 

 

מיום   מר יוסי מזרחי:  הנחות  גולדמן.    4.7.2021ועדת  חיים  בראשות    28הוגשו  שהתכנסה 

אישרנו   של    25בקשות,  בהיקף  רקע    72,000מתוכם,  על  כמובן,  בלבד  מגורים  בהנחות  מדובר   .₪

 , בריאותי בנסיבות מיוחדות. זה מונח על השולחן. שהחוק לא נותן מענה, אם זה רקע כלכלי

 

אישור מועצת העיר למינוי של חיים מלמן למהנדס העיר, בהתאם להחלטת ועדת המכרזים  . 5

 ב' לפקודת העיריות. 169לבחירת עובדים בכירים לפי סעיף 

 

 . 5אוקיי, אנחנו עוברים לסעיף  מר חיים ברוידא: 
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 לא אמרתי תודה רבה ליעל מנוס שהיא עשתה את המצגת.  סליחה חיים,   גב' דרורה כהן: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

את   גב' דרורה כהן:  שעשה  לקובי  ובסוף  ליטוש,  שעשתה  אורית  של  לבת  תודה  אמרתי  ולא 

 הפיניש. 

 

פה   מר חיים ברוידא:  יושבים  חבר'ה,  פרץ    2אוקיי  קוראים  לאחד  האחורי,  בחלק  אנשים 

ראים חיים מלמן. אבל לפני שאנחנו ככה ניגש לומר את הסעיף, אני רציתי לומר אוסנברג לאחד קו

בערך   לפני  אצלי  היה  לי    4שפרץ  שיש  הזאתי  בתקופה  עכשיו  רוצה  אני  'חיים  לי:  ואמר  חודשים, 

נכדים, לנצל גם את הזמן הפרטי שיש לי, אני ממילא מגיע תכף לתקופה של יציאה לגמלאות, ואני  

ני יכול לומר לכם שפרץ היה בשבילי, ולא רק בשבילי לתושבים רבים ברעננה איש רוצה לסיים.' וא

שמושיע ואיש שיודע להוציא ולחלץ מפקקים שאנשים נתקעו איתם שנים. אז אנחנו עוד לא נפרדים 

על   הדרך  על  אהבה  גם  הערכה  רק  לא  הערכה,  אליך  לי  שהייתה  יודע  ואתה  לך  שתדע  אבל  פרץ, 

היכולת   על  לנו  המסירות,  והיו  לכאן  כשנכנסתי  לפתרונות.  ולהביא  אנשים  עם  לתקשר  גם    3שלך 

נושאים על סדר היום שהבנתי שאני צריך להעביר אותם, אחד זה אינפיניטי, אחד זה אמדוקס, ואחד 

מגה פרויקטים, שהיו תקועים בדרך כזו או אחרת, הפרויקטים האלה  3עם. ישבתי עם פרץ על -זה גבי

קומות, אמדוקס סיימו    30מתוך    10בנייה רצופה, אינפיניטי כבר לדעתי בקומה  נמצאים היום כבר ב

הדברים   מכל  ייכנס  כסף  כמה  מסתכל  כבר  הוא  ככה  מסתכל  יוסי  הדיפון,  את  עושים  כבר  עכשיו 

 האלה. 

 

 זה יגיע...  : פרץ אוסנברגמר 
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רסל למעשה גם עם ושופ-לא, אני מדבר על אמדוקס שכבר בשלבי סיום. וגבי מר חיים ברוידא: 

ב נמצאים  שיא  -כבר  היה  זה  שלהם  התחתון  החלק  בשטח  הכניסו  ששופרסל  מלט  כמות  למעשה   ,

מלמן,   חיים  יושב  ולידו  שעשית.  מה  בכל  הליווי  על  רבה  תודה  פרץ  באמת  אז  ומעולם.  מאז  רענני 

עשה  שנבחר מבין כמות אדירה של אנשים להיות מהנדס העיר הבא של עיריית רעננה. חיים הוא למ

היום אדריכל העיר רמת השרון. ואחרי שקיבלתי אותו, רק אחרי שקיבלתי אותו ואמרתי לו שיודיע 

ניגש   כי הוא  יודע לא רציתי להגיד לך,  'אתה  ודיברתי ואמרתי:  לראש העיר שלו, אז צלצלתי לאבי 

ביב.' אז חיסרון אחד הוא אוהד הפועל תל א  אלינו.' אז הוא אמר לי דבר אחד: 'הוא מעולה, יש לו

לרעננה,   בא  שאתה  גאים  ומאוד  בך  מאמינים  מאוד  אנחנו  וחיים  עליך.  שהוא אמר  מה  שזה  שתדע 

, ופה אנחנו נבנה ונמשיך הלאה ונצמח. אז אני מבקש להעלות להצבעה מועצת עיר,  -ואין שום ספק ש

חירת מי מאשר לאשר את מינויו של חיים מלמן למהנדס העיר, בהתאם להחלטת ועדת המכרזים לב

ב' לפקודת העיריות, מי בעד? פה אחד. פה אחד אוקיי. אנחנו רוצים    169עובדים בכירים לפי סעיף  

 -לאשר

 

 בהצלחה ותודה רבה.    : ארז ברטמר 

 

 תודה רבה לכולם, תודה רבה לך חיים.   : פרץ אוסנברגמר 

 

 אתם משוחררים. בסדר, אתה עוד לא הולך פרץ.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא.  : רגפרץ אוסנבמר 

 

  -אנחנו עוד נזעיק אותך. אבל פרץ חיים אתם כעיקרון מר חיים ברוידא: 

 

בתור    : ארז ברטמר  השנים  ארוכת  בעשייה  כותרת  גולת  הרבה  פה  יש  שלפרץ  מניח  אני 
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מהנדס העיר. אבל אני רוצה לציין כמה מגולות הכותרת של החודשים והשנים האחרונות, בהיבט של 

תנועות הנוער ברעננה. היינו בכמה מפגשים שחיפשנו איפה אנחנו מוצאים מקום  הדאגה לפתרונות ל

אפשר   פה,  אפשר  פה,  'אפשר  ואמר:  פרץ  הגיע  וחיפשנו,  שהסתובבנו  ואחרי  חדשות.  תנועות  לבנות 

פה.' כמו איזה מגלה מטמונים. אז תודה על כל מה שעשית, ובשם בני נוער תודה על הסיוע למבנים  

 לתנועות הנוער.  

 

 היום אישרנו את שבט נבו.  : פרץ אוסנברגמר 

 

   -חבר'ה אנחנו למעשה מר חיים ברוידא: 

 

 אז גם על כך תודה רבה.    : ארז ברטמר 

 

ונעשה עוד כמה   מר חיים ברוידא:  למעשה פתחנו לכל תנועות הנוער סניפים, אנחנו עוד נמשיך 

לחיים ולארז, שבאמת יש לילדים לאן סניפים, אבל כל הסניפים בפועל, ותודה רבה לאנשים שהיו פה  

  -ללכת, ושבט נבו שדובר על זה במשך שנים כבר לדעתי נמצא

 

 בביצוע.   : ארז ברטמר 

 

הדגשתי,  מר חיים ברוידא:  לא  פשוט  שאני  דבר  עוד  לומר  רוצה  אני  השטח.  על  בביצוע  נמצא 

בינו איזה הישגים יש  אבל בית הספר למחוננים כבר מתחיל לצאת מהאדמה והוא כבר בבנייה, אז ת

 פה בתקופה הקצרה הזאת. 

 

 התחלנו גם את אולם הספורט.  : פרץ אוסנברגמר 
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 הא בטח.  מר חיים ברוידא: 

 

ממה  מר חיים גולדמן:  ואחד  לכאן  שהגעתי  להגיד  התיק,  כמחזיק  בקצרה  להגיד  רוצה  אני 

העממ בשפה  שנקרא  מה  פרץ.  זה  האגף  את  פה  שמאירים  הטובים  האורות  בן שנקרא  המאנצ'.  ית 

פה  מרים  אותו  ראיתי  לא  מעולם  הליכות.  ובנועם  פתרונות  ולמצוא  ולעזור  מוכן  תמיד  שהוא  אדם 

קול, מעולם לא ראיתי פה מישהו שיכול לבוא ולהגיד פרץ ככה או פרץ ככה, הזכויות שלך פרץ בעיר  

כמה   עד  יודעים  כך  כל  לא  אולי  אנשים  לתיאור.  אפילו  ניתנות  בלתי  הם  המון  ברעננה  המון  המון 

דברים טובים שקרו בעיר מבחינת התכנון, מבחינת הבנייה מבחינת הכול זה אתה. נכון שאנחנו עדיין  

עוד לא נפרדים, אבל אני חושב שראוי בישיבה הזאתי שמעלים את העניין הזה להודות לך, באמת על  

תך בברכה, התאקלמות.  שירות יוצא דופן לתושבים העיר ולעיר עצמה. ולך חיים אנחנו מקבלים או

 שדרכך תהיה סלולה וקלה.  אתה נכנס לנעליים גדולות ואני מאחל לך בהצלחה

 

 תודה רבה.  מר חיים מלמן:

 

חיים ברשותך, פרץ שוב דיברתי בפעם הקודמת ואני שוב מבקשת להודות לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

לר הזכות  לי  והייתה  אותך.  שקיבל  במכרז  להיות  הכבוד  לי  הביצועים    אותהיה  את  השנים  לאורך 

שלך   הנוכחות  את  רעננה,  של  האדירה  והפיתוח  הבנייה  בתנופת  שלך  החלק  את  שלך,  המרשימים 

בפיתוח באמת חוצה ערים, ותקשורת עם ערים אחרות בכל הנושא של חירום, זה היה תחום מאוד  

לו   שקוראים  עיר  מהנדס  לנו  שיש  גאים  שאנחנו  אמרנו  תמיד  משמעותי.  מקומות  מאוד  מיני  לכל 

הנרחב  והידע  דברים.  וכאלה  ואסונות  נעימים  הלא  דברים  שמה  שקורים  עלומים,  יודעים  שאנחנו 

שלך, העומק, ההבנה, היכולת לפתור בעיות בדרך יצירתית עם מקצועיות יוצאת דופן, זה היה באמת  

המליאות ואת    זכות, ואני מדברת כאן לא רק בשמי, אלא בשם חברות וחברי סיעת מרצ שעברו את

ועדת בניין ערים, כמו דבי שהיא כבר מה שנקרא... שם נעוצה שם ואי אפשר לשחרר אותה. וגם אדית  

עוגן   לו  והיית  נהנה  כך  שכל  ביילסקי  כאן,  שהיו  ערים  ראשי  שעם  בטוחה  ואני  בשעתו.  שהייתה 
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שקיבל אותך,   בקדנציה כל כך משמעותית, גם הוא אני בטוחה שאני מדברת בשמו, וגם נחום חופרי

אז תודה רבה על שנים ארוכות וטובות וכל כך כל כך משמעותיות לעיר. והתרומה שלך מה שנקרא  

בתכנון ובנייה אי אפשר, אם עושים טעות או עושים דבר טוב, זה נשאר. אז התרומה שלך נשארת ואי  

גם אותך זכיתי   אפשר בכלל לכמת אותה. ואני מקבלת אותך מהנדס העיר החדש, שוב אנחנו נפגשים,

אני  אז  לפניך,  הולך  שלך  והמוניטין  הצלחתנו,  הצלחתך  בהצלחה,  לך  מאחלת  ואני  לבחור,  ככה 

 בטוחה שרעננה תרוויח, תודה רבה. 

 

 תודה רבה. אלי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני רק רוצה להגיד כמה מילים על פרץ. אני הכרתי את מהנדס העיר הנוכחי    מר אלי אלוש:

על  עדיין   דיברו  כולם  פרץ,  את  לפגוש  לי  יצא  שייצג לקוחות.  כמי  דין,  כעורך  עבודתי  במסגרת  פרץ 

רוצה   אני  פרץ,  של  האסרטיביות  על  המקצועי,  הפן  על  דווקא  רציתי  אני  הנחמדות,  ועל  האדיבות 

ולמען, שיהיה לך בהצלחה. אני מאחל לך   ענק בעיר הזאת  לשבח אותך. אני חושב שהשארת חותם 

שאתה אני   פרץ  למשפחתך,  לביתך  שנקרא  מה  תעשה  שלך,  המשפחה  בקרבת  רבות  בשנים  תהנה 

 מאחל לך רק בריאות.  

 

 תודה רבה.  : פרץ אוסנברגמר 

 

 .  6תודה רבה. חבר'ה אנחנו ממשיכים לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להגיד משהו חיים. בתור מישהו שהיה עם פרץ הרבה מאוד שנים,   מר מיכאל רייזמן: 

דברים, קודם כל זכיתי להיות יחד איתך פרץ הרבה מאוד שנים בוועדה.    2פרץ זה אני אהלן. אז ככה  

אני חושב שעשית הרבה, עבודה מעולה לעיר רעננה. אני מודה לך על כך. חבל לי שאנחנו עושים את  

פ נמצא  פשוט  אני  כאן,  ייעשה  שזה  שהחליט  מי  של  הפתרונות  אבל  כרגע,  נעשה  שזה  בצורה  ה  זה 
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מאחורי הדלת, אבל הסיבה שהגעתי לכאן, אחת הסיבות היחידות זה אתה. אז שיהיה לך בהצלחה  

 בהמשך במה שאתה הולך לעשות. 

 

 תודה רבה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 החלטה: 

החליטה   העיר  אחדמועצת  להחלטת אישור  על    פה  בהתאם  העיר,  למהנדס  מלמן  חיים  של  מינוי 

 . ב' לפקודת העיריות 169חירת עובדים בכירים לפי סעיף ועדת המכרזים לב

 

₪ לגילי כהן, ספורטאית נבחרת ישראל בג'ודו ת.ז.  5000אישור על הענקת מלגה בסך . 6

 .2020, תושבת העיר שהשתתפה באולימפיאדת טוקיו 305679862

 

ברעננ מר חיים ברוידא:  יש  בנבחרת  טוב,  היא  כהן  גילי  לה  שקוראים  ספורטאית  ישראל  ה 

מיכל  פה,  והפעילות  החברות  במסגרת  אבל  מתחרויות.  פרישה  על  מדברת  היא  אלה  בימים  בג'ודו. 

ברם לקחה על עצמה לנהל את כל הנושא של, איך נגדי את זה, ספורט ההישגי היחידני האישי. אני 

מידי  חושב שזה דבר מאוד מאוד חשוב, אנחנו הוצאנו על זה כמה עשרות אלפי שקלים, כדי שאנחנו  

שנה ניקח את הספורטאים המצטיינים שלנו, שעשו כבוד לרעננה, ואנחנו נעשה טקס מכובד, שכולנו  

זה   וניתן לכל אחד מלגה כאות הוקרה על מה שהם עושים למען רעננה. תדעו שספורט הישגי  נהיה 

לנו דבר מאוד מאוד קשה. יש לנו ברעננה אלוף הארץ לא תאמינו בקפיצת מכשולים על סוסים. יש  

פה המון המון אנשים שמיכל ככה לאט לאט מפלחת את הדברים. אבל אנחנו חייבים לתת להם את  

הכבוד שהם מביאים לנו. לא תמיד הם נמצאים באור הזרקורים, ולכן אני שמח שהדבר הזה נעשה. 

להביא את הענקת מלגה בסך   ביקשנו  באולימפיאדת    5,000אנחנו  על השתתפותה  גם  כהן,  לגילי   ₪

, אבל גם מתוך רצון לבוא ולהפגין שאנחנו מעריכים אותה על מה שהגיעה, לאן שהגיעה, 2020יו  טוק
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  -וזאת התודה שלנו. אז אני מבקש לדעת מי בעד הענקת מלגה

 

כמובן ומוטב מאוחר  לפני זה אני רק רוצה להגיד שהיה, קודם כל אני מברכת   גב' רונית ויינטראוב: 

ראוי היה  אבל  לא.  מעולם  את    מאשר  לה  לתת  גילי,  את  לפה  להביא  הדרך,  כברכת  זה  את  לעשות 

ברכת הדרך של מועצת העיר ולהביא לידיעתה מהתחלה שמועצת העיר שולחת אותה גם עם ברכת  

זה   לעשות את  צריך  היה  נעשה כך,  זה  בעבר  יותר.  גבוהה  אולי אפילו  עם אותה תמיכה,  וגם  הדרך 

 אחרת, אבל אני שמחה שאתה מתקן. 

 

   -גילי כהן הייתה אצלי בלשכה לפני שיצאה ים ברוידא: מר חי

 

 כן, אבל יש פה דירקטוריון לעיר הזאת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יש קורונה אבל גם, אי אפשר להכניס אנשים  גב' גלי שחר:

 

 -הא פתאום יש קורונה? כשיושבים בחדר סגור בלי חלונות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה קשור?    מה   גב' גלי שחר:

 

 ₪? פה אחד.   5,000מי בעד הענקת מלגה בסך   מר חיים ברוידא: 

 

  -זה צביעות גב' דבי סלוצקי: 

 

 הא זה צביעות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 
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 :הצבעה

 החלטה: 

₪ לגילי כהן, ספורטאית נבחרת    5000הענקת מלגה בסך  ר  אישו על    פה אחדמועצת העיר החליטה  

  .2020, תושבת העיר שהשתתפה באולימפיאדת טוקיו 305679862דו ת.ז. ישראל בג'ו

 

 אישור מועצת העיר לעדכון הרכב וועדות עירוניות על פי הנספח המצורף. . 7

 

הנספח   מר חיים ברוידא:  פי  על  עירוניות  ועדות  הרכב  לעדכון  העיר  מועצת  אישור  חבר'ה 

מועצת גמלאים דרורה כהן במקום צבי נדב,   המצורף. יש פה את הנספח. ועדת מכרזים אלי אלוש,

ועדת הנהלה גריעת דרורה כהן לורן עייאש נכנס. ועדת ביקורת גריעת לורן עייאש, דרורה כהן נכנסת.  

מן   כחברה  נשארת  והיא  יו"ר  מקום  כממלא  סגן  ארז  איילת  גריעת  חבר,  אלוש  אלי  חינוך  ועדת 

נשים   מועצת  כיו"ר  –המניין.  פוזמנטיר  אנה  והותרתה    מינוי  כיו"ר  סגן  ארז  איילת  גריעת  ועדה, 

  -כחברת ועדה מן המניין. ועדת הקצאות

 

 אבל למה כולם ביחד?   מר רחמים שלום: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 תפריד את הסעיף האחרון.  מר רחמים שלום: 

 

 מה זה הסעיף האחרון?   מר חיים ברוידא: 

 

 של הנשים.  מר רחמים שלום: 
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  -לא מפרידים מר חיים ברוידא: 

 

 הוא מבקש להצביע אחד אחד.   : ארז ברטמר 

 

 אני לא מצביע על זה.   מר רחמים שלום: 

 

בעד   מר חיים ברוידא:  מי  הקצאות.  ועדת  של  ועדה  חבר  אלוש  אלי  אחת.  כמקשה  בא  הכול 

   -עדכון הרכב הוועדות העירוניות על פי הנספח

 

ערוך פגישה עניינית ובסוף בסוף, אתה יודע כל מי דרך אגב יש לך הזדמנות ל גב' רונית ויינטראוב: 

שיושב כאן זה נבחר או נבחרת ציבור. יש לך הזדמנות, שוב אני כל פעם אומרת את זה, לא להשתמש 

הציבור   כל  את  לכבד  עניינית.  גישה  להראות  אלא  פוליטית,  חשבונאות  לצורך  העירוניות  בוועדות 

  -שנבחריו ונבחרותיו יושבים מסביב

 

 תודה רבה.  יים ברוידא: מר ח

 

דרך  גב' רונית ויינטראוב:  פוליטי  חשבונות  חיסול  של  הזאת  בגישה  לנקוט  ולא  הזה,  לשולחן 

 הוועדות. 

 

תודה רבה. אין פה חיסול חשבונות, יש פה עניין של אנשים שעובדים. מי בעד  מר חיים ברוידא: 

 עדכון הרכב הוועדות העירוניות על פי הנספח?  

 

 לפי מה ששלחתם?   : לדמןחיים גומר 
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 לפי מה ששלחנו נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד, בלי מועצת הנשים אני נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 רגע, מצביעים על הכול ביחד או אחד אחד רחמים?    מר אלי אלוש:

 

 לא, על הכול ביחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 במכה אחת.  מר רחמים שלום: 

 

   -ול ביחד, אי אפשרעל הכ מר חיים ברוידא: 

 

 ?אבל ביקשו פה לפצל, אז למה לא מפצלים   דוברת:

 

 הכול ביחד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אוקיי, אני מבקשת, נדמה לי שיש לי זכות לבקש הצבעה שמית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . אוקיי, מי בעד?  6אין לך, אין לכם אתם  מר חיים ברוידא: 

 

 בותך לא תיתן.  ובנדי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 
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 גם כשאנשים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -טוב יאללה כולם מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בעד 12 מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  6 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.  6 מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

  6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

החליטה   העיר  קולותמועצת  פי  אישור  על    ברוב  על  עירוניות  וועדות  הרכב  לעדכון  העיר  מועצת 

 . הנספח המצורף

 

בית   תאישור מועצת העיר להסכם בין עיריית רעננה, ובין אספרסו בר הרוש בע"מ, בנוגע להפעל. 8

 אוכל )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בשכונת נווה זמר.
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אישור מועצת העיר להארכת הסכם בין עיריית רעננה ובין אספרסו בר הרוש   ידא: מר חיים ברו

אבקש   אני  זמן.  נווה  בשכונת  החדש  בספורטק  מסעדה,  קפה  בית  אוכל,  בית  להפעלת  בנוגע  בע"מ, 

 מהיועץ המשפטי לעירייה להציג, תהילה בבקשה את הדברים על מה מדובר.  

 

את בית הקפה בספורטק החדש בנווה זמר, שהוא זכה    מדובר בזכיין שמפעיל  עו"ד תהילה סובל: 

בשנת   מיום  2017במכרז  הייתה  המקורי  ההסכם  פי  על  ההתקשרות  תקופת  ה  1.6.2017.  -עד 

עם אופציית הארכה ששמורה לעירייה. בין הצדדים גובש חוזה הארכה להסכם המקורי   30.5.2021

לפקודת העיריות נוכח הארכת   188פי סעיף  . ול30.5.2023-עד ה  1.6.2021-לשנתיים נוספות, קריא מה

 שנים, יש לקבל את אישור המועצה.  5-החוזה למעבר ל

 

   -אוקיי, מי בעד הארכת ההסכם בין עיריית רעננה מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, חיים אפשר לשאול שאלה לפני שאתם מצביעים?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 ה? תהיל מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

עד כמה שידוע לי וזכור לי, יכול להיות שאני טועה, אז זה ששוכר את המקום  מר מיכאל רייזמן: 

מול   אל  שעומד  שלו  חוב  שעומד,  חוב  יש  היום  עד  בעבר.  תשלומים  של  בעיות  מיני  כל  איתו  היו 

   -העירייה. אני לא חושב
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 כון?  יוסי הוא שילם כבר נ מר חיים ברוידא: 

 

 -שזה הגיוני מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אני לא חושב שזה הגיוני שמשכירים לבן אדם מקום, שוכר שעשה לך בעיות   מר מיכאל רייזמן: 

 בעבר, נראה לי הזוי שמשכירים לו את המקום עוד הפעם. 

 

   -קודם כל הנושא עו"ד תהילה סובל: 

 

   -... זה בגלל הקורונהקודם כל זה לא היה בעיה מר רחמים שלום: 

 

 לא, לא, לא, רחמים, רחמים, תאמין לי עוד לפני הקורונה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

הנושא של החובות היו במחלוקת, הייתה לנו מחלוקת איתו לעניין המועד של  עו"ד תהילה סובל: 

רנו את  רכה אנחנו הסדאהכניסה שלו, מתי הוא צריך להיכנס ואם צריך לשלם. בכל מקרה בחוזה ה

זה, קבענו לו פריסה לתשלומים של החוב שלו, הסדרנו בדיוק את הנושא, וזאת הייתה הדרך הטובה  

גם להמשיך את מתן השירות שלו שם, שאני מבינה שתושבים מאוד מרוצים ממנו, וגם להסדיר את  

 החוב שלו. 

 

לתהליך המורכב    אגב זה נשלח אליכם בחומר ונמצא פה גם פרץ שהיה עד  מר אריאל הילדסהיימר:

 שהיה איתו, עת נכנס באיחור למבנה. ולכן עשינו את ההסכם מסודר. זה נשלח אליהם. 

 

  -אני ראיתי את זה. אבל אני חושב מר מיכאל רייזמן: 
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גם שילם וגם   WIN WINהייתה פה הסדרה של כל הסיפור הזה, זה היה    מר אריאל הילדסהיימר:

 הגענו להסדרה.  

 

על כזה דבר, אני חושב שצריכים לפחות להציג את  מר מיכאל רייזמן:  אני חושב שכשמצביעים 

 זה מול כל האנשים.  

 

 לכן זה נשלח, לכן זה נשלח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל תן כבוד חביבי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הפוך, זה נשלח אני אומר בתוך כבוד.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

מדבר, מר מיכאל רייזמן:  שצריכים   אני  דבר  עליו,  לחשוב  שצריכים  דבר  שזה  חושב  אני  תודה. 

חברי   מול  אותו  להציג  צריכים  מולו,  תשלומים  הסדר  שהוא  איזה  יש  אם  הדעת.  את  עליו  לתת 

המועצה, מה הסדר התשלומים, מה הפריסה שהוא אמור לעשות, איך הפריסה הזאת מתקיימת. ולא 

 הפריסה אף אחד מאיתנו לא יודע מה הפריסה. להגיד אוקיי אנחנו מצביעים עכשיו בעד, ו

 

 קודם כל החומרים נשלחו.  עו"ד תהילה סובל: 

 

הכול רשום והכול זה. אני רוצה להגיד לכם, חבר'ה יש לנו המון, זו לא פעם   מר חיים ברוידא: 

זו  ראשונה מיכאל שיש לנו בעיות עם שוכרים 'אני לא רוצה לשלם',  , כל אחד מושך, גם גדעון אמר 

 -תקופה קשה, עברו תקופה קשה
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אבל אני לא מדבר על תקופה חיים, אני מדבר עוד לפני התקופה. תקשיב, אני   מר מיכאל רייזמן: 

יודע שעוד לפני תקופת הקורונה היו לשוכר הזה בעיות. עכשיו אני לא יודע, אתם חושבים שזה בסדר  

 על הכיפאק. 

 

  -יביות עם מועד הכניסה מיכאלהיה שם בעיות אובייקט  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, לא, אבל ברגע שהוא כבר נכנס.   מר מיכאל רייזמן: 

 

מיכאל, נמצא פה פרץ, פנינו עשינו פגישה עם ליה, עשינו פגישה עם ליה כדי    מר אריאל הילדסהיימר:

  -להבין

 

כשרות. לא  אריאל ברגע שהוא נכנס והוא התחיל להפעיל, הייתה בעיה עם ה מר מיכאל רייזמן: 

 מדבר כרגע על מתי נכנס. כשהוא כבר נכנס... פעל, הייתה בעיה של כשרות.  

 

דברים, א' אני מזכיר שזה לא, גם גדעון היה מציע יחיד במכרז,    2מיכאל    מר אריאל הילדסהיימר:

   -גם המציע הזה. בתחום הזה לצערנו אין הרבה ביקוש. אנחנו מבקשים שכירות לא מבוטלת ברעננה

 

 -אריאל זה בסדר מיכאל רייזמן: מר 

 

משפט, רגע משפט, שנייה משפט, יושב פה פרץ ועשינו פגישה מיוחדת עם    מר אריאל הילדסהיימר:

אני  המסירה,  במעמד  הייתה  איתו  המחלוקת  נקודת  איתו.  הקונפליקט  נקודת  מה  להבין  כדי  ליה, 

ירה, ובפרוטוקול המסירה סוכם  ומשהו שנים, היה שם ויכוח על צורת המס 5מדבר איתך לפני לדעתי  

בעייתי,   שהשוכר  לא  זה  יקבל.  שהוא  הכספי  השיפוי  של  בהמשך  הסדרה  שתהיה  דבר  של  בסופו 
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עלמא, הייתה מחלוקת עם העירייה,    כוליהשוכר באותה נקודת זמן של הכניסה, הגיע לקונפליקט, ל

   -מאותו הרגע שהנייר הזה הוסדר הוא משלם

 

חנו רוצים... אנחנו בתור חברי מועצת עיר רוצים לדעת את ההסדר של  אבל אנ מר מיכאל רייזמן: 

 העניין. 

 

 נשלח אליכם, זה הכול נשלח בכתב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל הכול נשלח אליכם, אני יכולה גם להגיד מה ההסדר.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 בואי תגידי לנו את ההסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

ב עו"ד תהילה סובל:  תשלום  על  מדבר  של    5-ההסדר  על    32,000תשלומים  מדבר  ההסדר   .₪

 -תשלומים 2או  ₪1, הוא כבר שילם לדעתי או תשלום   32,000תשלומים של חוב של  5-פריסה ל

 

 עד סוף שנה זה נסגר.     דובר:

 

ושוב לא מדובר על חוב של מיליונים, בוא גם נשים את הדברים על השולחן.   עו"ד תהילה סובל: 

מדובר על חוב של כמה עשרות אלפי שקלים, שנבע ממחלוקות כאלה ואחרות שהיו בתחילת כניסה  

עושה  ידיעתי  שלמיטב  בספק  מדובר  הזה.  הדבר  של  להסדרה  הגענו  נפתר,  הזה  הדבר  לנכס.  שלו 

 -עבודה טובה

 

   -שביעות רצון אדירה  מר אריאל הילדסהיימר:
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 ושביעות רצון.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אתה מכיר של התושבים, מאוד מאוד מעריכים אותו.   יאל הילדסהיימר:מר אר

 

   -אין לי בעיה עם הסדר, אני רק אומר הסדר צריך גם שיהיה שקוף מר מיכאל רייזמן: 

 

 שקוף, שלחנו את זה.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

בנ מר חיים ברוידא:  הרוש  בר  אספרסו  ובין  רעננה  עיריית  בין  ההסכם  הארכת  בעד  וגע מי 

 מה אתם? להפעלת הזה? מי נגד? 

 

 נמנעים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נמנעים.  6בעד  12נמנעים אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 .  12דרורה הלכה אין    דובר:

 

   -אוקיי אישור תיקון מר חיים ברוידא: 

 

 דרורה הלכה?   מר חיים ברוידא: 

 

 . 11יש לך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי. איפה דרורה?   א: מר חיים ברויד
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 היא לא הייתה גם בהצבעה הקודמת. היא לא הייתה בהצבעה...    דוברת:

 

בר   מר חיים ברוידא:  אספרסו  ובין  רעננה  עיריית  בין  הסכם  הארכת  על  הצבענו  אנחנו  דרורה 

 הרוש. הקואליציה הצביעה בעד. 

 

 לא שמעתי מה.   גב' דרורה כהן: 

 

 בית הקפה אנחנו מאריכים לסשה איפה שאת יושבת גם כן.  הנושא של  מר חיים ברוידא: 

 

 בית קפה סשה, ממשיכים את ההסכם. בסדר.     דובר:

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

  0 –נגד 

 6 –נמנע 

 החלטה: 

מועצת העיר להסכם בין עיריית רעננה, ובין אספרסו  אישור  על    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

 רוש בע"מ, בנוגע להפעלת בית אוכל )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בשכונת נווה זמר. בר ה

 

, המצאת פרטי זיהוי  2021אישור תיקון חוק עזר לרעננה )פיקוח על כלבים וחתולים(, תשפא . 9

 (DNAגנטיים )
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וי  , המצאת פרטי זיה2021אישור תיקון חוק לרעננה פיקוח וחתולים תשפ"א   מר חיים ברוידא: 

. אני חייב לומר שאחד הדברים, הרעות החולות שאנחנו מזהים פה בעיר ואולי במדינה,  DNAגנטיים  

אבל פה ברעננה זה הכי מטריד אותי, זה אנשים שיש להם את האומץ לקחת את הכלב ולהשאיר את 

ם גללי הכלב שלהם באמצע הרחוב על המדרכה, בלי לעשות חשבון, ואני אומר את זה כבעל כלב, שג

היכולת אפילו  לא מוצא את  אני  בין השיחים,  זה  עושה את  הוא  גם אם  בשעות הלילה המאוחרות 

האישית שלי לקחת ולחשוב שמותר לי להשאיר את זה שם. לכן אנחנו נכנסים לתוך תהליך, שעדיין  

  לא בוצע על ידי ממשלת ישראל. אבל אנחנו רוצים להיכנס ולהיות מוכנים ברגע שהדבר הזה ייצא אל 

. ואני אבקש אולי מאריאל לתת קצת הסבר בתחום  לכלבים  DNAהפועל, להמצאת פרטי זיהוי גנטי  

 הזה. 

 

הילדסהיימר:  אריאל  של    מר  פעולות  מעט  לא  עשינו  אז  חיים,  שאומר  את מה  אמשיך  אני  בקצרה 

האכיפה   להגברת  גם  התלונות.  כמות  מבחינת  ברעננה  פופולרי  מאוד  נושא  זה  הזה,  בנושא  אכיפה 

לכמעט  ה הנושא.    500גענו  לטובת  סיירת  הקמנו  הקודמת,  במועצה  הוגדלו  הקנסות  בשנה,  דו"חות 

-ובכל זאת נדרש לעשות את המעשה הנוסף. החליט ראש העיר לקדם את הסיפור הזה של מאגר ה

DNAב לפעול  היא  הכוונה  המדינה,  של  בחקיקה  הוסדר  טרם  שהדבר  אף  על  תיקון    3-,  מישורים. 

פשר לרעננה להוביל ולקדם מאגר כזה, ויאושר אחרי זה כמובן מול משרדי הממשלה. לחוק העזר שיא

וגם   הווטרינרים הפרטיים,  גם מצד  שיגדיר את המתווה  העירוני  גיבוש של מכרז שהוביל הווטרינר 

ו לכן.  קודם  או  הרישיון  לחידוש  הגעה  בעת  הדגימה  למסירת  הנוגע  בכל  הרשותי  הווטרינר    3-מצב 

תמודדות עם התנגדויות לנושא הזה, בהעדר חקיקה ראשית, לרבות הסברה, אכיפה,  מימוש דרכי ה

 תמריצים. תודה לתהילה ושירה ולכל הצוות שיזם.  

 

אין  גב' רונית ויינטראוב:  עוד  כי  לעבוד,  יתחיל  לא  שזה  אומר  אתה  אריאל,  מבינה  לא  אני  רגע, 
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   -חקיקה ממשלתית

 

חיל כרגע בשלב של אישור חוק העזר, מי שמכיר הליך  חד משמעית זה ית  מר אריאל הילדסהיימר:

  -של אישור

 

   -אישרנו את חוק העזר גב' רונית ויינטראוב: 

 

משרדי ממשלה שצריכים    3-שנייה, שנייה, זה לא אישרנו. ממשלת ישראל ו  מר אריאל הילדסהיימר:

   -לאשר את זה, זה תהליך ארוך, שלוקח הרבה זמן

 

 תוך התהליך כרגע, ואנחנו לא רוצים להתחיל את הכול מחדש.  נמצאים ב מר חיים ברוידא: 

 

הילדסהיימר: אריאל  מכרז   מר  עם  כבר...  מתחילים  במקביל  ואנחנו  לסיים,  לי  תני  רונית  שנייה 

מורכב מאוד. הוא אגב מכרז שלצערנו גם לא קיים ברשות שבה זה עובד בפועל, שבה אנחנו נבנה את  

רינר פרטי וגם מי שמגיע לווטרינר רשותי, יצטרך לתת את הדגימה  המנגנון, שבו גם מי שמגיע לווט

   -הזו. כבר נוכל להתחיל לעבוד ולהפעיל. לדעתנו

 

 את הדגימה?  מה יחייב אנשים לתת מר חיים גולדמן: 

 

הילדסהיימר: אריאל  גבוהה,   מר  מאוד  מאוד  הזה  לנושא  המודעות  שבה  ברעננה  לדעתנו  כל  קודם 

וז גדול,  חלק  מאוד להערכתנו  גדול  חלק  החקלאות,  ומשרד  ועם...  רוני  עם  ישיבות  המון  אחרי  ה 

לעשות,   כאלה  בדברים  שמסכימים  כמו  להתחסן,  שמסכימים  כמו  ויסכים,  יבואו  הכלבים  מבעלי 

  -מבינים את הצורך הקהילתי
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 מי שלא יסכים אנחנו נבין למה הוא לא מסכים, בואו נאמר כך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ומגבשים דרכים להתמודד עם מי שלא יסכים. הסברה, קהילה, תמריצים.    דסהיימר:מר אריאל היל

 

על   מר חיים גולדמן:  זה  אז  להכריח,  יכול  לא  אתה  אם  הרי  שאלה,  שואל  אני  אבל  בעד  אני 

 בסיס וולונטרי, נכון?  

 

   -בשלב הראשון  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין לך גם סנקציה נגד מי שלא.  מר חיים גולדמן: 

 

נכון, אבל בשביל זה מה שקורה כרגע, ממשלת ישראל ומשרד איכות הסביבה  מר חיים ברוידא: 

ומשרד הפנים דנים בעניין הזה, אנחנו בדקנו את הדברים האלה, הם בתוך הסיפור הזה, הם יביאו 

 את זה לחקיקה, שאנחנו נהיה מוכנים, לא נתחיל את התהליך מחדש.  

 

ש העיר ברעננה וראש העיר בתל אביב, וזה גם סוג של הפעלת לחץ  בא רא  מר אריאל הילדסהיימר:

על המדינה, כי יש קונצנזוס ברשויות שהנושא הזה חשוב, ואנחנו מחזירים כרגע, שמים את הכדור  

גם אצל המדינה עם הגב לקיר, אנחנו מתקדמים עם מכרז, נוכל גם להתחיל וולונטרית, ובואו אתם 

זה.   את  ותחוקקו  יקרה  להגנת  מדינה  למשרד  החקלאות  משרד  בין  פרוצדורלי  די  ויכוח  זה  אגב 

במוקד   הקריאות  שיאני  זה  רשות,  כל  לך  תגיד  מחלוקת,  אין  זה.  את  לעשות  אחראי  מי  הסביבה, 

הדבר הזה, הצורך ברור, לדעתנו עוד ועוד ערים שייכנסו לזה, ואנחנו באמת הראשונים ביחד עם תל 

ח של  הזו  והיוזמה  חושב.  אני  הזה.  אביב  הדבר  את  תסדרו  בואו  המדינה,  את  ללחוץ  באה  גם  יים 

 לדעתנו זה ייקרה.  
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עוד משהו אחד, למה שלא כחלק מחידוש הרישיון השנתי, יהיו מחויבים כל  גב' מירב מאיר: 

 בעלי הכלבים לתת את הדגימה. 

 

 אני מניח שזה מה שיהיה, זה מה שיהיה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 כל עוד אין לך חוק שמחייב את זה, רשות לא יכולה להכריח את התושב.     דוברת:

 

 חבר'ה מי בעד אישור תיקון חוק עזר לרעננה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -אם יהיו רשויות שיעבירו את זה   דוברת:

 

 פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אז זה יפעיל לחץ.     דוברת:

 

 :הצבעה

 החלטה: 

תיקון חוק עזר לרעננה )פיקוח על כלבים וחתולים(, תשפא  אישור  על    אחדפה מועצת העיר החליטה  

 . (DNA, המצאת פרטי זיהוי גנטיים )2021

 

אישור הצעת מועמדים להרכב המועצה הדתית לפי חוק שירותי הדת היהודיים )נוסח משולב(,  . 10

 .1971 –התשל"א 
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הדתית  מר חיים ברוידא:  המועצה  להרכב  מועמדים  הצעת  הדת   אישור  שירותי  חוק  לפי 

)נוסח משולב( תשל"א   . החומרים נשלחו לכם מראש, אבקש מהיועצת המשפטית  1971  –היהודיים 

 לעירייה להציג, תהילה בבקשה. 

 

  45%אז לפי חוק שירותי הדת היהודיים, הרכב המועצה הדתית מונה בעצם   עו"ד תהילה סובל: 

מועמדים של השר,   4ג הרבנות. ברעננה זה בעצם  נצי  10%-נציגי הרשות המקומית ו  45%נציגי השר,  

של הרבנות. ראש העיר קיבל פנייה שנייה כבר מהשר לשירותי דת   1מועמדים של העירייה ומועמד    4

להרכיב את המועצה. והחוק קובע שאם המועצה לא ממנה מועמדים תוך זמן נתון, השר רשאי למנות 

נקבעת   לפי מבחן סיעתי. זה אמור לשקף ככול הניתן את  מועמדים מטעמו. הייצוגיות של המועצה 

הרשויות שזה בעצם השר, העירייה והרבנות, חוות את   3ההרכב הסיעתי במועצת העיר. לפי החוק  

הדעה שלהם על כל המועמדים. קיבלתם את קורות החיים של כולם, ואחרי אישור המועצה, כמובן  

מיוחד ועדה  של  לבחינה  עובר  זה  הזה,  לאישור  כל  בכפוף  את  שבודקת  דת,  לשירותי  במשרד  ת 

 ההיבטים הדרושים לעניין, התאמות, כישורים, התנהלות בעבר, עיסוק עכשווי וכו'. 

 

מהלשכה   גב' רונית ויינטראוב:  הסבר  לפרוטוקול  מבקשת  אני  כאן,  מבקשים  אנחנו  תהילה, 

ההסבר את  שייתן  מי  הסבר,  מבקשים  אנחנו  עלה.  לא  זה  עכשיו  עד  למה  אני  המשפטית,  אבל   ,

עד   למה  שזה,  גורמים  עוד  יש  אם  גם  ובאחריותה,  המשפטית  הלשכה  בחסות  יהיה  שזה  מבקשת 

  -עכשיו

 

לא  מר חיים ברוידא:  או  ברשותה  רק  יהיה  זה  אם  אחליט  אני  ראשון  דבר  רגע,  תקשיבי 

  -ברשותה

 

 לא, אני אחליט.   גב' רונית ויינטראוב: 
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ש העיר, את מבינה? אז בואי אל תנהלי את הישיבה.  אני ראש העיר, אני רא מר חיים ברוידא: 

 בבקשה תהילה תסבירי לה. 

 

פנייה שנייה של השר לשירותי דת, שאם   עו"ד תהילה סובל:  בעצם אנחנו מביאים את זה אחרי 

 אנחנו לא נמנה את המועצה, אז הוא כבר יחליט על כל שמונת המועמדים שלו. 

 

זה התעכב, זה מה    זה אני מבינה,  גב' רונית ויינטראוב:  אבל זה היה צריך להיות כבר מזמן, למה 

 שאני שואלת. 

 

אפשרו  מר חיים ברוידא:  בדיוק  שלא  ממשלה  משרדי  שהיו  כיוון  התעכב  זה  אסביר,  אני  אז 

המשנה   לממשלה,  המשפטי  היועץ  דבר  של  בסופו  היחידים.  לא  אנחנו  האלה.  הדברים  את  לעשות 

 לו?   ליועץ המשפטי לממשלה, איך קוראים

 

 מנדלבליט.    דוברת:

 

 לא מנדלבליט, המשנה.   מר חיים ברוידא: 

 

 נזרי.  : חיים גולדמןמר 

 

לא, המשנה ליועץ המשפטי שהחליט לבטל את כל המינויים. קמניץ, קמניץ,  מר חיים ברוידא: 

  -החליט לבטל את כל המינויים, ולכן כל הדברים האלה עסקו בתוך עיסה גדולה 

 

 יש איזה תיעוד לזה? קיבלת הודעה על זה ממשרדי הממשלה?  טראוב: גב' רונית ויינ

 



 לוגו חברת התמלול                                                                              עיריית רעננה          
 25.8.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 43 
 

  -ודאי, איזו שאלה. היה מכתב פורמלי מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אוכל לקבל גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תעשי גוגל מר חיים ברוידא: 

 

-ה ב רונית, את אומרת שהפעם האחרונה תהילה, שהפעם האחרונה היית  מר אריאל הילדסהיימר:

 , איפה זה היה כל השנים, סתם מעניין לדעת?  2014

 

  -אני מבקשת, זה לא משנה, הייתה מועצה מכהנת, זה לא היה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 באינטרנט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

את  מר חיים ברוידא:  לקבל  ותוכלי  דתיות  מועצות  תעשי  קמינץ,  תעשי  לאינטרנט,  כנסי 

 התשובה. 

 

 ימים אני אמורה לקבל.   3אני מבקשת פה מסמך שנמצא בעיריית רעננה תוך  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 אז תגישי בצורה מסודרת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אז אני מבקשת לקבל מסמך גב' רונית ויינטראוב: 
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  -muniנקודה  coברוידא רעננה נקודה  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה תעביר לי אותו בתוקף הזכות שלי כחברת מועצה.  ויינטראוב:  גב' רונית

 

 . ilנקודה  muniברוידא רעננה נקודה  מר חיים ברוידא: 

 

אני עלולה לאיית את זה לא נכון, אז מה שאני מציעה שאתה תלך לפי החוק,   גב' רונית ויינטראוב: 

 ימים.   3ותעביר לי תוך 

 

  שמה בעירייה רשום, תודה. מי בעד אישור הצעת מועמדים   תיכנסי אליי לזה  מר חיים ברוידא: 

   -להרכבת המועצה הדתית

 

 חיים אני רוצה להעיר משהו. אני רוצה לפני שמצביעים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

לא   מר מיכאל רייזמן:  בכלל  שלנו  ההצבעה  למעשה  אבל  מבינים,  אנשים  אם  יודע  לא  אני 

אנשים בכלל... אז    5, כלומר  9הוא נציג הרב בתוך    1נציגים הם נציגי השר, נציג    4-ש  מעניינת. מכיוון

עם  נצביע  נגד,  נצביע  בעד  נצביע  שנצביע,  מה  הרי  מצביעים.  אנחנו  מה  בשביל  מבין  לא  בכלל  אני 

 אה לא מצביע בכלל. נו היא בכלל ריקה מתוכן. אני כמחמישהו נגד מישהו, ההצבעה של

 

ב : מר חיים ברוידא כל המינויים במועצות   28.12.2020-אוקיי תודה.  ביטל את  היועץ המשפטי 

 הדתיות נעשו בניגוד להוראות הדין. אני אוציא לך גם את המסמך הרשמי שקיבלנו. 
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 תודה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד אישור המועמדים להרכב המועצה הדתית? פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא פה אחד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -סליחה, תרשום מיכאל מר חיים ברוידא: 

 

   לא משתתף בהצבעה. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל לא משתתף בהצבעה כאות מחאה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  אפשר לעשות כזה, כאות מחאה?כאות מחאה תרשמו.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה.  ודאי שאפשר. גם אתה עשית את גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי. אז אני שואל בסדר, אני שואל אותה. על הכיפאק.  מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

 החלטה: 

הצעת מועמדים להרכב המועצה הדתית לפי חוק שירותי אישור  על    פה אחדמועצת העיר החליטה  

 .1971 –הדת היהודיים )נוסח משולב(, התשל"א 

 

 . מחאה מר מיכאל רייזמן לא משתתף בהצבעה כאות

 

 . אישור מינוי חבר דירקטוריון תאגיד מי רעננה. 11

 

אישור מינוי חבר דירקטוריון תאגיד מי רעננה. חבר'ה אנחנו בסיפור הזה כבר   מר חיים ברוידא: 

נמצאים תקופה ארוכה. והביאו מועמדים וכמעט את כולם פסלו, כי הם רוצים אנשים שיהיה להם  

תנו לי שם של מישהו, שגם אחר כך יצא לי להיפגש איתו. מים נרקע של עיסוק במים. לפני מספר י

מדליות זהב ועוד    9-מדליות זהב. בחור נכה על קביים, מחזיק ב  9-קוראים לו יוסי וגנר, הוא מחזיק ב

לי   ואנחנו   11נדמה  פראולימפית,  לאולימפיאדת  העולמי  השיאן  למעשה  הוא  וארד.  כסף  מדליות 

הוא   חייו.  קורות  את  ואנחנו    למעשהשולחים  שני,  ותואר  ראשון  תואר  לו  יש  בביולוגיה,  מתעסק 

 מקווים שיאשרו אותו, כי למעשה כרגע יש מחסור בחברי דירקטוריון בתאגיד מי רעננה. 

 

פי,   גב' רונית ויינטראוב:  על  הולך  זה  נציג? הרי  הזכות שלה לשלוח  רק למה מרצ לא מקבלת את 

 תהילה למה? 

 

  -ר, אני לא זוכרא זוכאני ל מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל כבר תהילה וגם דפנה אישרו לך גב' רונית ויינטראוב: 
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 -אני לא זוכר מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא, ממש לא אישרו.    דובר:

 

אני לא זוכר שאי פעם אחת נתתם לאופוזיציה להיות במי רעננה. אם תזכרי   מר חיים ברוידא: 

  -לי פעם אחת

 

 לא קשור, זה מפתח סיעתי היה. זה  : גב' רונית ויינטראוב

 

 לא מפתח סיעתי, גם לי אין מפתח סיעתי.   מר חיים ברוידא: 

 

 נתתם, תגיד לי, אתה עוד פעם חוזר להיסטוריה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -מה זה עוד פעם חוזר? אני פשוט, אני מיישם את מה שאתם מר חיים ברוידא: 

 

מך. פשוט אתה כנראה לא היית... תהילה, אני פניתי בעניין  מנע מאף אחד לא   גב' רונית ויינטראוב: 

 הזה, וגם שאלתי שאלה ולא קיבלתי תשובה.  

 

  -את א' תקבלי תשובה, פנית לפני יומיים ואת בהחלט  עו"ד תהילה סובל: 

 

שלא   גב' רונית ויינטראוב:  אלה  וגם  שאושרו  אלה  גם  המועמדים,  רשימת  כל  את  מבקשת  אני 

 אושרו. 

 

אין שום בעיה, ואני... גם את רשימת המועמדים שאושרו קודם וגם את השם  ברוידא: חיים מר 
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של זאת שעשתה את האירוע של הבחירות למישהו מסוים שהכרת, אצלה בבית בחצר ועל חשבונה. 

   -חבר'ה אני מבקש

 

 -אני רוצה להבין ממך עכשיו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ן תאגיד מי רעננה.  טוריומינוי חבר דירק מר חיים ברוידא: 

 

 למשהו ששקולניק עשה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.   6בעד  12מי בעד? מי נגד? אוקיי, אז  מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל מה אתה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני בעד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא בעד, אני אומר לך הוא בעד.   מר אילן כהן:

 

 ד. אל בעמיכ  גב' דרורה כהן: 

 

 . 13   דובר:

 

 .  5, 13בסדר גמור אוקיי  מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

  13 –בעד 

  5 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . מינוי חבר דירקטוריון תאגיד מי רעננהאישור על  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 

 

 הנחת הסכמים קואליציוניים על שולחן המועצה. 12

 

חים בפניכם את ההסכמים הקואליציוניים שנשלחו אליכם  נו, מניאנחנו הנח מר חיים ברוידא: 

 מבעוד מועד. הסכם אחד עם אנה פוזמנטיר, הסכם שני עם ענבר הוכברג.  

 

 ואיפה של לורן?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לפי חוזר מנכ"ל לא חובה בכתב חוות דעת, ואני עו"ד תהילה סובל: 

 

 קואליציוני שלו.  ההסכם הלא חוות דעת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כבר הצבענו עליו.   : חיים גולדמןמר 

 

 -כאילו לורן למעשה אושר גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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  -רגע, מה המעמד של ההסכם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מניחים את ההסכם הקואליציוני.  מר חיים ברוידא: 

 

בעצ גב' רונית ויינטראוב:  אז  רוטציה  שזה  ההסכםבגלל  תופס    ם  כאילו  זה  דרורה  עם  שהונח 

 להיום? 

 

 כן, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא הסכם עם דרורה, זה הסכם עם הסיעה.   מר חיים גולדמן: 

 

אוקיי, אז למעשה אז כשהונח ההסכם הזה, למעשה כל המתווה אושר והיום  גב' רונית ויינטראוב: 

 רק מאשררים אותו? לא הבנתי. 

 

אשררים אותם, היום אנחנו פשוט, אחרי שזה אושר אז, היום מצביעים  לא מ א: מר חיים ברויד

   -שאנחנו ממשיכים הלאה. כמו שנניח היה הבדל, שאת זוכרת איתן גינצבורג היה, ואז נכנס ששי

 

 אתה לא משתחרר מזה... יושב עליך, אתה לא משתחרר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הסבראני נותן לך את ה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה צודק, הצל של ביילסקי לא ימוש מרעננה, אתה גוזר סרטים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני מנסה להסביר לך. אני מנסה להסביר לך. בקדנציה שלכם היה באמצע מר חיים ברוידא: 
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 גם אתה היית חבר מועצה, מה זה שלכם?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יר לך. בקדנציה שאתם הייתם הקואליציה, היה באמצע  לך, מסבאני מסביר   מר חיים ברוידא: 

הקדנציה... בין איתן גינצבורג לבין סימה. ההסכם היה קודם לכן, ואז הצביעו פשוט על שינוי, זה מה 

 שאנחנו עושים פה.  

 

היה הסכם אחד איתם בתחילת הקדנציה,   גב' רונית ויינטראוב:  כי  שינויים,  מיני  כל  היו  פה  אבל 

  -סכם. אחר כך אלי אלוש אמר שההסכם לא הוצגך עוד האחר כ

 

 אישרנו את ההסכם הזה פעם קודמת.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל לא מאשרים עכשיו כלום, רק מניחים.    : ארז ברטמר 

 

 אבל רגע אלי, אתה אמרת שההסכמים לא הוצגו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בקש, חבר'ה, חבר'ה, אני מטוב חבר'ה אני בנימה אישית מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אלי אומר שההסכמים לא הוצגו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חבר'ה אני רוצה לפעול יחד כקואליציה רחבה מבוססת יותר, ובלי חשבונאות  מר חיים ברוידא: 

לייצג את תושבי רעננה. ואני אומר לכם שעל פי   חבר'ה. כי אני אומר אנחנו בסופו של דבר צריכים 

בעיר, ועל פי דברים סיבוכים שיש לנו בעיר רעננה, התושבים מאוד מאוד מרוצים, אנחנו   כי הרוחהל

להתייחס  האלה  לדברים  מבקש  אני  ולכן  למעשה.  הלכה  זה  את  נראה  האלה,  הדברים  את  נוכיח 
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פה על שום דבר אחר, כדי    כקואליציה ואופוזיציה כאחד, אבל להסתכל על טובת העיר ולא להסתכל 

ב  שנוכל ולמקומות  לצאת  להישגים  העיר  את  ונביא  ונמשיך  מאוחדת,  בדרך  כולנו  דבר  של  סופו 

 גבוהים.  

 

לחוק   15, לפי סעיף 50%אישור מינוי גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר בשכר חלקי של . 13

, וזאת עד עשרה חודשים  1975 –הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

בהסכם הקואליציוני, וכן האצלת תפקידים   2כהונת המועצה, והכול בהתאם לסעיף  רם סיוםבט

לחוק זה. סמכויותיה של גב' ענבר הוכברג יוענקו לה כממונה על תחום   17וסמכויות עפ"י סעיף 

 התרבות, נוער ופנאי והגיל הרך.

 

עיר בשכר חלקי ת ראש האני מבקש לאשר את מינוי גברת ענבר הוכברג כסגני מר חיים ברוידא: 

,  1975  –לחוק הרשויות המקומית )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם( תשל"ה    15, לפי סעיף  50%של  

בהסכם הקואליציוני, וכן    2חודשים בטרם סיום כהונת המועצה, והכול בהתאם לסעיף    10וזאת עד  

יוענקו לה ענבר ה  לחוק זה. סמכויותיה של גברת  17האצלת תפקידים וסמכויות על פי סעיף   וכברג 

כממונה על תחום התרבות, נוער ופנאי והגיל הרך. וענבר באמת עושה עבודה, נמצאת מבוקר עד ערב,  

   -ואני חושב שזה מגיע לה בצדק. ואני מבקש מי בעד אישור מינוי

 

 רגע, רק שנייה חיים, ענבר צריכה להצהיר לפרוטוקול.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 וקיי. א מר חיים ברוידא: 

 

שהמשרה  גב' ענבר הוכברג:  מכיוון  להצהיר...  נדרשת  אני  בחוק,  שכתוב  למה  בהתאם  אז 

חודשים לפני תום הקדנציה. אז אני נדרשת לשמור על רצף   10-בעירייה היא בחלקיות משרה ועד ל

משרה.  בחלקיות  תובנות  בחברת  כמנהלת  לעבוד  מתכוונת  אני  כי  מצהירה  אני  אז  מלא.  תעסוקתי 
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במסגרת  תובנות  חברת   ארגונים.  עבור  ציבור  שיתוף  תהליכי  לניהול  דיגיטלית  פלטפורמה  מפעילה 

תפקידי אני אהיה אחראית על תהליכי המכירה הצלחה ועבודה עם הצוות הפתוח. וכפי שאמרתי אני  

 מתכוונת לעבוד בחלקיות משרה בהשלמה להיקף העבודה בעירייה.  

 

 ניסה לבית.  מונה בכבקיצור תגידי את הת מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.   15,000... שיידרש, וההכנסה הצפויה היא עד  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

  -שנייה, שנייה, רק רגע, פשוט יש דברים שצריכים מלא לפי ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

ב מר יוסי מזרחי:  יעמוד  וקיים בתקציב.  ₪.    ,000375-עלות העסקתה השנתי  כל זה מתוקצב 

מעבודה בעירייה והן מהעבודה הנוספת לא יחרוג מעבר לשכר של  ההכנסה  סך ההכנסות שלה, כלומר 

 סגן במשרה מלאה.  

 

שנייה מילה ממני, קיבלתם את חוות הדעת מטעמי. אין חריגה, אני מצהירה  עו"ד תהילה סובל: 

א החוק  מהוראות  הזה  במינוי  חריגה  הסמכושאין  הנוהל.  בחוות ו  גם  פירטתי  כדין.  מואצלות  יות 

הצפוי   הכנסה  היקף  תובנות.  בחברת  כמנהלת  הנוסף,  העיסוק  של  למהותו  הנוגע  המגע  את  הדעת 

למשך הזמן הדרוש לשם ביצוע העיסוק הנוסף, שאינו פוגע במשרה הציבורית, ולאור גמישות גדולה  

רת תובנות לא תתקשר עם העירייה עד  ינים, מאחר וחבבשעות העבודה. בנוסף גם אין חשש לניגוד עני

 סוף הקדנציה.  
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  -אוקיי, מי בעד אישור מינוי מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להגיד משהו לפני שמצביעים.   : ארז ברטמר 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 טוב, אז הכנתי את זה כתוב ואני אעשה את זה קצר.    : ארז ברטמר 

 

 חס.  לענבר אתה מתיי  גב' דרורה כהן: 

 

. על פי 16, עד  14-, ל13אני רוצה להתייחס לשלושת הסעיפים הבאים: לסעיף    : ארז ברטמר 

להתייחס   זכאי  אני  נמנעתי   5החוק  כה  עד  קצר.  יותר  הרבה  יהיה  זה  מהנושאים,  אחד  לכל  דקות 

ות הבאות. אני מלהפריע למישהו מחברי המועצה כשהוא דיבר, אז אני מבקש שגם לא יפריעו לי בדק

אותי  שמביאים  השיקולים  את  העיר  תושבי  ובפני  המועצה,  וחברי  חברות  בפניכם  להביא  רוצה 

לפוליטיקה   שנכנסתי  מיום  שאצביע.  למה  בהתאם  היום,  סדר  שעל  הבאים  בסעיפים  להצביע 

על   אני מתנהג באופן המושתת  אני    2המקומית  ניהולית.  ומקצועיות  ערכיות קהילתיות  יסוד,  אבני 

ה להיות מנוהלת העיר, ואילו הם המצפנים המשמשים אותי בדרכי. ולכן אני משתף  מאמין שכך צריכ

מנתה   עת  מהקואליציה  ארז  סגן  ואיילת  קריסטל  ניר  של  פרישתם  לאחר  הבאים.  בדברים  אתכם 

חברות וחברים, סברתי כי מבחינה ניהולית ומקצועית ולטובת העיר    11הקואליציה רוב מבוסס של  

הארוכה ביותר עד תום הקדנציה, את    הסגנים, שאמורים לשרת את התקופה  2היה למנות את  נכון י

תחומי  בידינו.  משמעותיים  אחריות  תחומי  הפקדת  תוך  שכר  בחצי  לסגנים  ואותי,  הוכברג  ענבר 

עם  בהתמודדות  העיר  לראש  סיוע  ומהווים  משמעותיות,  ניהוליות  תשומות  הדורשים  האחריות 

ה החשובים  העהאתגרים  בפני  בצורה ירייה.  ניצבים  שתשרת  הדרך  שזו  איתי  הסכים  ברוידא  חיים 
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הטובה ביותר את העיר. מה עוד שאין בכך פגיעה בשום הבטחה שניתנה בהסכמים הקואליציוניים.  

חברי קואליציה, אנחנו ניצבים   3לצערי, ולפחות כפי שאמרת לי חיים גם לצערך, בגלל איומים של  

 יום.  את כיום לסדר ההיום בפני ההצעה שמוב

 

 מי זה שלושת חברי הקואליציה?   מר אילן כהן:

 

 זה היה בשיחות שלי עם חיים. מי שירצה להגיד, יגיד.   : ארז ברטמר 

 

 איומים?   מר אילן כהן:

 

אנה    : ארז ברטמר  האופוזיציה  חברת  את  למנות  הזאת  ההצעה  בפני  נמצאים  אנחנו 

ואמונה   מלא  בשכר  לסגנית  הביטחופוזמנטיר  תחום  הוכברג  על  לענבר  ולהעניק  הסביבה.  ואיכות  ן 

חצי שכר, ולמנות כעת את לורן עייאש כסגן ללא שכר לעשרת החודשים הבאים. אלה הם ההצעות  

פגמים מהותיים. חברות וחברים יקרים מי שיצביע בעד  2של סדר היום. אני סבור שיש בהצעות הללו 

רן, פועל בניגוד להסכם הקואליציוני המקורי מוצע כעת של לוהמינוי המוצע של אנה, ובעד המינוי ה

חודשים האחרונים של הקדנציה אהיה סגן ללא   20-עליו חתומות כל הסיעות של הקואליציה. לפיו ב

שכר. אבל לא זאת הנקודה העיקרית. ולא זו הנקודה החשובה. אתם פוגעים בעיקרון הבסיס של כל 

עמידה   נאמנות,  אמינות,  הסכמים,שותפות.  פנייה   מאחורי  מתוך  פועלים  אתם  בעיניי  גרוע  והכי 

לסחטנות, שבמקרה אולי משרתת מטרות פוליטיות אישיות, אך בפירוש לא משרתת את טובת העיר  

לעניות דעתי. זאת לא דרכי, ולכן אצביע נגד מינויה של אנה, ואצביע נגד מינויו כעת של לורן. המינוי  

חודשים, היה זוכה לתמיכתי. אני מודה    4וני לפני  להסכם הקואליצישל לורן אם היה קורה בהתאם  

חיים   של  ובתמיכה  בשיתוף  חשובים  פרויקטים  לקדם  הציבור  את  לשרת  לי  שניתנה  הזכות  על 

 ברוידא, שותפות בין שותפים ונאמנות בין שותפים כבר אמרתי, בהובלה ובתמיכה של חיים ברוידא.  
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 מה קשור לורן. לורן לא שייך,  : מר רחמים שלום

 

חיים   : ארז ברטמר  של  הפעולה  ולשיתוף  העזרה  על  מודה  אני  מודה,  שאני  לאחר  רגע, 

חדש   שבט  אלו  בימים  נבנה  וסחבת  עיכובים  של  רבות  שנים  לאחר  שעשיתי.  הפרויקטים  בהובלת 

זאת לאחר שנים   גם  עזרא,  הנוער  לתנועת  ברעננה. הסדרנו משכן קבע  לב הפארק  לצופים, בשכונת 

הציר שנבחרי  של  בות  שנים  לאחר  הדתיים,  הצופים  שבט  את  וקיבענו  שדרגנו  הבטיחו.  רק  בור 

בין בית ספר מיתרים לבני עקיבא צפון, דבר שהוביל  ודאות. הבאנו לשיתוף פעולה  וחוסר  דיבורים 

חדש   מחנה  לבניית  והכלכליים  המשפטיים  העקרונות  את  מסכמים  אנו  אלו  בימים  הסניף.  לשיפוץ 

קמת בית עירוני בו יפעלו במשותף כמה ארגוני נוער, והתחלנו שוב יחד עם  עולים. יזמתי ה למחנות ה

בעשרות   הגדלנו  ברעננה.  צבאית  קדם  מכינה  להקמת  במסע  התחלנו  כך.  לשם  לפעול  העיר  הנהלת 

המתייחסים  סעיפים  התקציב  לספר  הוספנו  הנוער.  וארגוני  לתנועות  התמיכות  תקציב  את  אחוזים 

ע התנועלפעילויות  של  כהנה  רכיות  ועוד  הנוער,  ובני  לבנות  שנתי  הוקרה  ערב  ולקיום  והארגונים  ות 

להקדיש  ממני  ביקשת  חיים  שלנו.  המדהים  הנוער  לטובת  שבחומר  ופעולות  שברוח  פעולות  וכהנה 

הקואליציה ושמחתי  ינון  כשעות נוספות מזמני ולקחת חלק בוועדות נוספות, מעבר לאלו שנקבעו עם  

היכל ביק  לסייע  הרב  שהתבקשתי.  מניסיוני  ולתרום  ובנייה,  לתכנון  המשנה  לוועדת  שאצטרף  שת 

למשל   כמו  דעתי.  התקבלה  תמיד  שלא  אף  על  זו,  לוועדה  תרומתי  על  גאה  אני  עשיתי.  וכך  בתחום, 

במקרה של רחוב מגדל, בו אני סברתי שיש לחייב גם בנייה של דירות בגודל בינוני למשפחות צעירות, 

חסר כך  אשכל  בעיר.  לנו  לתרום ות  שיכולתי  שמח  אני  זו.  המלצתי  את  קיבלו  לא  הוועדה  חברי  ך 

משבר   מול  ואל  בכלל  העיר  של  הכלכליות  להתמודדויות  מצוי,  אני  בו  והניהולי  העסקי  מהעולם 

במחציתם  לבלות  שזכיתי  המסורים,  העירייה  ועובדי  לעובדות  להודות  מבקש  אני  בפרט.  הקורונה 

תיות החשובות שקידמנו. אתן ואתם הם הבסיס האיתנים  המשימות הקהיל  שעות כה רבות לטובת

עליהם בנויה הצלחת העיר, לא פחות מכך ולא פחות חשוב מכך, אני רוצה להודות לבנות ובני הנוער  

אני   ובשבילכם,  לטובתכם  היה  שעשיתי  כל  בתחום.  העירוניים  הפעילים  ולכלל  שלנו,  המדהימים 

לשאר חברותיי וחבריי לקואליציה, בכך שהבאתם את ברוידא חברי,    אוהב אתכם וגאה בכם. חיים
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אשר על סדר היום לאישור המועצה, זה הסעיף של אנה ולורן, הפרתם איתי את   15וסעיף    14סעיף  

הבסיס אותי    עקרונות  שחררתם  ובכך  הקואליציוני  ההסכם  את  הפרתם  שותפות.  כל  של 

לק  ימהתחייבויותי שלי  הרצון  זו.  משמעותיבקואליציה  חלק  בי.    חת  קיים  עדיין  העיר  בהנהגת 

ניהולית עדיין בוערת בי,   השאיפה להביא פוליטיקה המבוססת על ערכים קהילתיים ועל מקצועיות 

ובעזרת השם עוד נזכה לכך. אני מצביע הערב לא מתוך כעס. אני מצביע הערב מתוך אכזבה. אכזבה  

מדרך אכזבה  ערכית.  ואנטי  מקצועית  אנטי  לסחטנו  מפעולה  אלו שנכנעת  של  מתגמולם  אכזבה  ת. 

עוד יותר ממי שבוחר לתגמל  גדולה  ואכזבה  לפרוש  ונטשה אותנו    המאיימים  יותר שותפה שפרשה, 

ואותך. אין כאן שום מהלך ניהולי מקצועי, שום מהלך ניהולי מקצועי שיקדם את העיר וחבל לי על  

ן ניהולי מקצועית... לא זאת  עלת ליישום חזוכך. מדיניות ניהולית שנכנעת ללחצים אישיים, ולא פו

לבני   לכם  שגשוג  שנת  שלום,  שנת  בריאות,  שנת  טובה,  שנה  לאחל  לסיום  מבקש  אני  דרכי. 

תודה   ישראל,  ומדינת  רעננה  תושבות  תושבי  לכלל  העירייה,  ועובדות  עובדי  לכלל  משפחותיכם, 

 ולתשומת הלב.  

 

 תודה ארז.  מר חיים ברוידא: 

 

 יד משהו.  אני רוצה להג : מר רחמים שלום

 

 אבל לורן זה כן היה בהסכם הקואליציוני.    גב' דרורה כהן: 

 

 חודשים.   4לפני   : ארז ברטמר 

 

   -חברים, הפוליטיקה מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה, אני רוצה להגיד משהו.  מר רחמים שלום: 
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 בסדר תגיד.  מר חיים ברוידא: 

 

ון אליי לשלישייה, מעולם לא איימתי .. אם אתה מתכוקודם כל אני לא יודע. מר רחמים שלום: 

  -שאני יוצא מהקואליציה נקודה. מי שאמר אם זה אילן או אם זה

 

 לא.   : ארז ברטמר 

 

   -גולדמן, שנייה מר רחמים שלום: 

 

 תודה רבה על ההבהרה.    : ארז ברטמר 

 

 לא.  מר רחמים שלום: 

 

 תודה.   : ארז ברטמר 

 

   -אדון ואם זה מר רחמים שלום: 

 

 לא יודע אולי אין, ואולי אפשר להעביר את ההצעה.    : ז ברטארמר 

 

 לא איימתי ולא אמרתי...  מר רחמים שלום: 

 

   -חברים, רחמים מר חיים ברוידא: 
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 מה שהיה לי...   מר רחמים שלום: 

 

   -בסדר רחמים, הפוליטיקה זה מקצוע לא קל מר חיים ברוידא: 

 

  -אפשר. קואליציה אי לי אמרו שבגלל..  : ארז ברטמר 

 

אני רוצה להגיד לכם דבר אחד, היום יש לנו ראש ממשלה בישראל שיושב עם  מר חיים ברוידא: 

האדם האחרון שהוא היה אמור לשבת איתו. אני רוצה להמשיך ולעבוד למען רעננה. ולכן האנשים  

רעננ למען  לעבוד  להמשיך  שראויים  חושב  שאני  אנשים  הם  מסביבי,  פה  מבקש שנמצאים  אני  ה, 

 שור מינוי גברת ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר בשכר. אי

 

 אני הצבעתי בעד.    : ארז ברטמר 

 

 בעד זה.  12נגד,   6מי נגד? מי נגד? כן,  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מיכאל נגד.  : מר רחמים שלום

 

 , ומיכאל מה? 11דרורה לא הייתה       דובר:

 

 נגד.    דוברת:
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 :צבעהה

  12 –בעד 

  6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

מינוי גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר בשכר חלקי  אישור  על    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

  –לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה    15, לפי סעיף  50%של  

המו1975 כהונת  סיום  בטרם  חודשים  עשרה  עד  וזאת  בהתאם,  והכול  בהסכם    2לסעיף    עצה, 

סעיף   עפ"י  וסמכויות  תפקידים  האצלת  וכן  ענבר    17הקואליציוני,  גב'  של  סמכויותיה  זה.  לחוק 

 הוכברג יוענקו לה כממונה על תחום התרבות, נוער ופנאי והגיל הרך. 

 

לחוק הרשויות  15בחירת גב' אנה פוזמנטיר כסגנית ראש העיר בשכר מלא, לפי סעיף . 14

, והאצלת תפקידים וסמכויות עפ"י  1975 –ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה המקומיות )בחירת 

לחוק זה. סמכויותיה של גב' אנה פוזמנטיר יוענקו לה כממונה על תחום הבטחון ואיכות   17סעיף 

 הסביבה.

 

 בחירת אנה...   מר חיים ברוידא: 

 

לגברת : מר רחמים שלום להגיד משהו,  רוצה  אני  ה  לא,  יוצא  אני  חוצה. אישה שהכפישה אנה, 

 אותי, ושלחה את הסמסים, וכל הסמסים שהיא הכפישה אותי, על זה אנחנו נתראה בבית המשפט.  

 ***מר רחמים שלום יוצא מהישיבה***

 

חבר'ה, מה שאני רוצה לומר זה דבר כזה, חבר'ה, אנה פוזמנטיר הלכה איתי  מר חיים ברוידא: 

 יטיקה,   מעריך אותה. בפולכברת דרך ארוכה, ואני 
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 איפה דרורה?   : חיים גולדמןמר 

 

 היא לא מרגישה טוב. היא אמרה לי שהיא לא מרגישה טוב. היא באה?  מר חיים ברוידא: 

 

 שלא תתמוטט לכם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

חבר'ה, אני רוצה לומר עוד פעם, קרה מה שקרה עם אנה, אני תמיד מושיט יד   מר חיים ברוידא: 

איתי כברת דרך ארוכה, וגם אפשר לפעמים להגיד שאנחנו עושים שלום, עושים  לשלום. אנה עשתה  

 שלום, אני מאמין בה, אני מאמין ביכולות שלה. 

לי את האפשרות ליצור    –אני אמרתי לה בשעתו כשנפגשנו   נוצרו, אין  אנה, הנסיבות האלה שהיום 

 נחנו לא נכנס.  קואליציה. זה גם היה במצב כזה. אם היא תקבל, א 

אפשר ה והיום  מבשרי,  בשר  הייתה  אנה  שלם,  ובלב  חפץ,  בלב  זה  את  עושה  ואני  ההזדמנות,  וכרה 

לאחד את זה מחדש, ואני חושב שאני, בדרך הזאת, מעניק לה את מה שהייתי צריך להעניק לה בדרך  

עושה לא  אני  ולכן  בשבילי,  הנשמה  את  נתנה  וגם  בשבילי,  עבדה  וגם  אישה,  גם  משום   זו.  זה  את 

 ל אחר, אלא מתוך שיקול של להגיד שגם בפוליטיקה אפשר להחזיר חברות שהייתה.שיקו

לפי   מלא,  בשכר  העיר  ראש  לסגנית  פוזמנטיר  אנה  גברת  בחירת  מבקש,  אני  לחוק    15סעיף  אז 

תשל"ה   וכהונתם(,  וסגניו  העיר  ראש  )בחירת  המקומיות  תפקידים 1975  –הרשויות  והאצלת   ,

ע סעיף  וסמכויות  תחום   לחוק  17פ"י  על  כממונה  לה  יוענקו  פוזמנטיר  אנה  גב'  של  סמכויותיה  זה. 

 יוסי, תסביר עוד פעם.    הבטחון ואיכות הסביבה.

 

אלף ₪ בשנה, כפי שאמרתי,   750עלות העסקתה של אנה במשרה מלאה, היא   : מר מזרחי יוסי

 גם סכום זה מתוקצב בתקציב העירייה, והרשות יכולה לעמוד בו. 
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 אוקיי.  : מר חיים ברוידא

 

 קיבלתם את חוות הדעת שלי, אין חריגה...   : עו"ד תהילה סובל

 

 איפה דרורה?   מר חיים ברוידא: 

 

 קוראים לה, היא אמרה שהיא לא מרגישה טוב.      :דובר

 

בוצעה  : עו"ד תהילה סובל הסמכויות  האצלת  הנוהל,  או  החוק  מהוראות  סטייה  או  חריגה  אין 

 כדין. 

 

העיר איפ חיים ברוידא: מר  ראש  כסגנית  פוזמנטיר  אנה  גב'  בחירת  בעד  מי  אוקיי,  אלוש?  ה 

 בשכר? 

 

 אתם כולכם עושים מעשה שתהילה הסבירה שהוא חוקי, אבל הוא לא מוסרי.    : ארז ברטמר 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה?    :דוברת

 

 שאנה ולורן... כי מצביעים נגד הסכם שכולם חתומים עליו.   : ארז ברטמר 

 

 דווקא בגלל שזה סוף שנה, אנחנו רוצים שיהיה שלום.   גב' דרורה כהן: 
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 דרורה, תכסי את עצמך כבר עם הזה!  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אנחנו רוצים שיהיה שלום, אם ראש העיר סוף סוף התאחד עם אנה, שהייתה    גב' דרורה כהן: 

 במפלגה שלו. 

 

 .  7י, מי נגד? . רבותי9 מר חיים ברוידא: 

 

 ומגיעים לאיזושהי הרמוניה...   גב' דרורה כהן: 

 

 תשעה מול שבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ? 10רגע, אין עשרה, תהילה, לא צריך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לדחות את ההצבעה ליום אחר בבקשה.     :גב' דבי סלוצקי

 

 אוקיי, חבר'ה, אנחנו ממשיכים.  מר חיים ברוידא: 

 

 , לא צריך רוב מוחלט? תהילה : אל רייזמןמר מיכ

 

 כן, אז בבקשה לדחות את זה לפעם הבאה.     :גב' דבי סלוצקי

 

 איפה אלי אלוש? תקראו לאלי אלוש. אוקיי, עושים הצבעה נוספת.   מר חיים ברוידא: 

 

אחר,   גב' רונית ויינטראוב:  יום  ביקשה  דבי  יכול.  לא  אתה  נכון,  לא  ביקשה,  דבי  לא,  לא,  לא, 
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 הילה! ת

 

 רגע, יש לכם זכות רק אחרי הצבעה שנייה, קודם עושים הצבעה שנייה.   : לה סובלעו"ד תהי

 

 איפה אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו ממשיכים לעבוד בצורה חוקית, אם כי לא מוסרית.  : ארז ברטמר 

 

 זה לא חוקי אבל גם.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אולי זה גם לא חוקי.    : ארז ברטמר 

 

 זה כן חוקי, סליחה, אני יכולה להראות לך את הסעיף.  : ו"ד תהילה סובלע

 

 ? יש רק פעמיים. 15אפשר להצביע שלוש פעמים על בסיס סעיף  : מר מיכאל רייזמן

 

 עכשיו תהיה הצבעה שנייה.  : עו"ד תהילה סובל

 

כמו    אני פשוט מתפלא. פשוט מתפלא. אמר המייסד של מקדונלדס, חוזים הם   : ארז ברטמר 

 להישבר. זו לא גישה, זו לא גישה.    לבבות, סופם

 

 דרורה, תתרחקי מדבי, נו!  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני בלי קורונה, זה לא קורונה.   גב' דרורה כהן: 
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גם  גב' רונית ויינטראוב:  ואת  צ'אנס.  לוקחים  לא  מה?  יודעת  ואת  חולה?  להיות  צריכה  היא  למה 

 ות הזאת. פוגעת בעצמך עם כל ההתעקש

 

 ארז, מה המשמעות, אתה פורש, כאילו?   רורה כהן: גב' ד

 

מה    : ארז ברטמר  הקואליציה.  נגד  מצביע  אני  המשמעות,  מה  אבדוק  אני  זה  אחרי 

 המשמעות? נראה.   

 

 טוב, למה מחכים עכשיו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אילן, שאני אכנס? למה אתה מסמן לי?  : מר מיכאל רייזמן

 

 לאלוש.   ן כהן:מר איל

 

 כמה נמוך נפלתם, יאללה.     :גב' דבי סלוצקי

 

 אוקיי, מה עכשיו?   מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה שנייה.   : עו"ד תהילה סובל

 

 ושלישית, אנחנו לא יכולים להמשיך?  מר חיים ברוידא: 

 

להיכנס,  : מר מיכאל רייזמן לא  שאומרים  חבל  בפוליטיקה.  מתעסק  העירייה  שמנכ"ל  חבל 
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 ייה או פוליטיקאי? לא הבנתי. ת. הוא מנכ"ל עירלצא

 

הצבעה   מר חיים ברוידא:  עושה  אני  חבר'ה,  טוב,  עושים?  כך  אחר  אנחנו  אם  השלישית  בפעם 

 שנייה. 

 

 רגע, תהילה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן? : עו"ד תהילה סובל

 

 דבי שואלת מה עם הקטע של...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנייה לפי החוק. כרגע יש הצבעה  : עו"ד תהילה סובל

 

 נו? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז בואו נצביע.   : עו"ד תהילה סובל

 

 ומתי המנדט לבקש...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אחרי הצבעה שנייה.  : עו"ד תהילה סובל

 )מדברים ביחד(  

 

 חבר'ה, אנחנו עושים הפסקה של עשר דקות. תודה.  מר חיים ברוידא: 

 העיר***   בהקלטה לבקשת ראש***הפסקה 
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 ***מר רחמים שלום חזר לישיבה***

 

חבר'ה, תקראי לה מהר, לגלי. טוב, חבר'ה, בחירת גב' אנה פוזמנטיר לסגנית   מר חיים ברוידא: 

ראש העיר בשכר מלא. אני מבקש להצביע. תשעה. מי נגד? שבעה. תשעה נגד שבעה. אני מאחל לאנה  

 הצלחה. 

 
 :ושנייה( )הצבעה ראשונה הצבעה

  9 –בעד 

  7 – נגד

 0 –נמנע 

 חלטה: ה

גב' אנה פוזמנטיר כסגנית  על אישור  החברים הנוכחים    ברוב קולותמועצת העיר החליטה   בחירת 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(,  15ראש העיר בשכר מלא, לפי סעיף 

עפ"י1975  –תשל"ה   וסמכויות  תפקידים  והאצלת  אנ  17סעיף    ,  גב'  של  סמכויותיה  זה.  ה לחוק 

 ו לה כממונה על תחום הבטחון ואיכות הסביבה.פוזמנטיר יוענק

 

 

 לא, צריך עשר, זה נדחה לפעם הבאה.    :גב' דבי סלוצקי

 

 לא נדחה לפעם הבאה, ברגע שהייעוץ המשפטי.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה אומר הייעוץ המשפטי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בייעוץ המשפטי.   תכניס לפרוטוקול את מה שנאמר  : ארז ברטמר 
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 אחר כך היא תסתבך אם זה לא יהיה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, היינו זקוקים לתשעה. סעיף הבא.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, זה עבר או לא עבר?    : ארז ברטמר 

 

 כן, כן, עבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 עשר?  לא צריך  : ארז ברטמר 

 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת   15לפי סעיף  אש העיר ללא שכר,בחירת מר לורן עייש כסגן ר. 15

לחוק זה.   17, והאצלת תפקידים וסמכויות עפ"י סעיף 1975 –ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

 סמכויותיו של מר לורן עייש יוענקו לו כמחזיק תיק מינהל קהילה. 

 

ללא   א: מר חיים ברויד העיר  ראש  כסגן  עייש  לורן  סעיף  שכר,  בחירת  הרשויות    15לפי  לחוק 

 .  נתם(המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהו

 

 בהצבעה שנייה לא.  : עו"ד תהילה סובל

 

 מי בעד בחירת לורן עייש?   מר חיים ברוידא: 

 

 רחמים, תכנס.    גב' דרורה כהן: 
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 לא הבנתי. רגע, אני השליח שלך?  : מר מיכאל רייזמן

 

אוקי מר חיים ברוידא:  לורןטוב,  מר  בחירת  סעיף  עייש    י.  לפי  שכר,  ללא  העיר  ראש    15כסגן 

 , מי בעד? תשעה. לורן, שיהיה לך בהצלחה.  לחוק הרשויות המקומיות 

 

 רגע, למה אתה לא שואל מי נגד?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי נגד, נכון. מי נגד? שישה.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה שישה?  : מיכאל רייזמן מר

 

 י. ארז, כמה... כל הכבוד, תודה רבה. שישה, אוקי וידא: מר חיים בר

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

  6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

בחירת מר לורן עייש כסגן ראש העיר ללא שכר, לפי  על אישור    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

האצלת  , ו1975  –העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה  לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש    15סעיף  

וס עפ"י סעיף  תפקידים  לו כמחזיק תיק    17מכויות  יוענקו  עייש  לורן  זה. סמכויותיו של מר  לחוק 

 מינהל קהילה.

 
לחוק  17אישור האצלת סמכויות נוספות למשנה לראש העיר מר רחמים שלום, לפי סעיף . 16

 תיק הספורט.  , כמחזיק1975 –סגניו וכהונתם(, התשל"ה הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר ו
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 אישור האצלת סמכויות נוספות למשנה,  חיים ברוידא:  מר

 )מדברים ביחד(  

 

לפי אישור   מר חיים ברוידא:  שלום,  רחמים  מר  העיר  לראש  למשנה  נוספות  סמכויות  האצלת 

עוברים להצבעה. מי בעד ם(,  וסגניו וכהונתהרשות  לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש    17סעיף  

סמכוי העהאצלת  לראש  למשנה  במזל  ות  לך  שיהיה  רחמים,  עשרה.  בעד?  מי  שלום?  רחמים  מר  יר 

 טוב.

 

 מי נגד.  :הילדסהיימר  אריאל מר 

 

 אה, מי נגד, נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נמנע.   : ארז ברטמר 

 

 אני גם נמנע.  : מר מיכאל רייזמן

 

 גמור.   בסדר  מר חיים ברוידא: 

 

 עים.   יש פה שלושה נמנ  : ארז ברטמר 

 

 אוקיי.  ברוידא: מר חיים 

 

 ספרת אותי, חיים? ספרת אותי? : חיים גולדמןמר 
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 :הצבעה

  10 –בעד 

  3 –נגד 

 3 –נמנע 

 החלטה: 

נוספות למשנה לראש העיר  על אישור    מועצת העיר החליטה ברוב קולות אישור האצלת סמכויות 

לפ שלום,  רחמים  סעיף  מר  )בחיר  17י  המקומיות  הרשויות  וסגנילחוק  העיר  ראש  וכהונתם(,  ת  ו 

 , כמחזיק תיק הספורט.1975 –התשל"ה 

 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר   17אישור האצלת סמכויות נוספות על פי סעיף . 17

 , למר אלי אלוש כמחזיק תיק התחבורה. 1975 –וסגניו וכהונתם(, התשל"ה 

 

נוספות    ברוידא:  מר חיים סמכויות  האצלת  סעיף  אישור  פי  המקומיות לח  17על  הרשויות  וק 

 מי בעד?  למר אלי אלוש כמחזיק תיק התחבורה. ,)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(

 

 דרורה יצאה.     :גב' דבי סלוצקי

 

 דרורה? תשעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 דרורה יצאה.     :גב' דבי סלוצקי

 

 דרורה הצביעה. תשעה. מי נגד?  : מר חיים ברוידא
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 רשום שאני נמנע בבקשה. אריאל, ת  : ז ברטארמר 

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

  6 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

לחוק   17אישור האצלת סמכויות נוספות על פי סעיף  החליטה ברוב קולות על אישור  מועצת העיר  

, למר אלי אלוש כמחזיק  1975  –ל"ה  הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, התש

 תחבורה.תיק ה

 

לחוק הרשויות   17ור האצלת סמכויות נוספות למשנה לראש העיר מר אילן כהן, לפי סעיף איש. 18

 , כמחזיק תיק חזות העיר. 1975 –המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, התשל"ה 

 

 משנה לראש העיר. אישור האצלת סמכויות נוספות ל  מר חיים ברוידא: 

 

 ה. תרשום נמנע בבקש אריאל,  : ארז ברטמר 

 

סעיף   מר חיים ברוידא:  לפי  כהן,  אילן  מר  העיר,  לראש  המקומיות,   17למשנה  הרשויות  לחוק 

 . טוב. 12בחירת ראש העיר הרשות וסגניו, תש"מ, כמחזיק תיק חזות העיר. מי בעד? 

 

 מי נגד?  : גב' איילת ארז סגן

 

 כאל אתה נמנע?  , מי נמנע? ארבעה נגד, מי4מי נגד?  דא: מר חיים ברוי
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 אני בעד.  : מר מיכאל רייזמן

 

 הצביע בעדי,  מה?    מר אילן כהן:

 

 בעד, אוקיי.  12 מר חיים ברוידא: 

 
 

 :הצבעה

  12 –בעד 

  4 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

ראש העיר מר אילן  האצלת סמכויות נוספות למשנה לעל אישור    ברוב קולותמועצת העיר החליטה  

,  1975 –ות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, התשל"ה ק הרשויות המקומילחו 17כהן, לפי סעיף 

 כמחזיק תיק חזות העיר. 

 

 חבר'ה, אנחנו עוברים עכשיו לוועדת מליאת בניין עיר. אני נועל את הישיבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקה, רגע.   גב' דרורה כהן: 

 

 לורן, אתה רוצה לדבר?   א: מר חיים ברויד

 

    כן. ערב טוב, : אשלורן עיימר 
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 מה יש לשמוע נוכל?    :מר אלי אלוש

 

 ערב טוב, סליחה, תתחיל...  : לורן עייאשמר 

 

 אני צריכה ללכת.    גב' דרורה כהן: 

 

 לורן. מר חיים ברוידא: 

 

היות ממונה היום  ערב טוב לכולם, אדוני ראש העיר, מכובדים. אני מתרגש ל : לורן עייאשמר 

של   חשוב  כך  כל  רלתפקיד  עיריית  ראש  ואת  סגן  אותי  שקלטה  עיר  כך,  כל  אוהב  שאני  עיר  עננה. 

 שנה, כאשר עלינו לארץ ישראל.  25משפחתי לפני 

ילדיי, והיום גם את הנכס, ועל כך אני אסיר תודה. אני מקווה שאני אצליח   5זאת עיר בה גידלתי את  

 רק לקבל את התפקיד בשביל כבוד.להביא כבוד לתפקיד, ולא  

יר, אני מבקש להגיד תודה על התמיכה מהם, ובכלל לכל התושבים. דלתי קהילה הצרפתית בעכנציג ה

 פתוחה לכולכם. דתיים, חילוניים, עולים מכל המגזרים. אני פה בשביל לסייע ולעזור בכל מה שניתן. 

ודה  וברט, איב, אני, נועם, דוד, לחבריי לעבאני מבקש להגיד תודה נוספת לסיעה רעננה +, לז'ראר, ר

 ביר ולכל מי שעזר לי, דרורה, חיים גולדמן, במשך כל הדרך וכל חבריי מהמועצה. אלה, זהבה, ד

לפני   רגע  התושבים,  עבור  פשוטה  לא  תקופה  בריאותית,  מבחינה  מאתגרת  בתקופה  נמצאים  אנחנו 

 ם וקשיים, ואנחנו נעמוד בהם בהצלחה. פתיחת שנת הלימודים, ניצבים בפנינו עוד ועוד אתגרי

ראש  אנ אליך  פונה  התושבים,  י  ולרשות  לרשותך,  עומד  אני  היום,  עד  שעשית  כפי  בי  להיעזר  העיר, 

 לתת את השירות הטוב ביותר, ולהמשיך להוביל את רעננה לעוד פיתוח והישגים.

 : )צרפתית(.ברשותכם, כמה מילים לדוברי צרפתית שעדיין לא מבינים עברית מספיק טוב

 לא, בן אלי וליאם. לילדים שלי יוני,תודה ענקית לאשתי קארין, ו

מתנצל על כל הזמן שאני לוקח מכם, אבל אתם מבינים עד כמה חשובה העבודה והעשייה הזאת. אני  
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חנניה   דוד  רבי  שלי,  לרב  ובמיוחד  בעיר,  הקורונה  חולי  לכל  והחלמה  בריאות  בברכת  לסיים  מבקש 

 ל חולי עם ישראל. למה עבור החייל בראל חדדיה שמואלי, ולכפינטו, רפואה ש

שתהיה לנו שנה בריאה יותר, טובה יותר, שמחה יותר, הדלת שלי פתוחה בפניכם כל השנה, כל הזמן, 

 בכל נושא. שנה טובה ותודה רבה.

 )מחיאות כפיים(  

 
 חיים.   מר אילן כהן:

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

לי, זו סגירת חזות העיר. בשביודה לראש העיר על האמון שאתה נותן בי בקודם כל, ת מר אילן כהן:

מעגל, ותודה לכל חברי המועצה שתמכו בי, ולך ראש העיר, במיוחד, על שיתוף הפעולה הפורה בינינו,  

והבלתי יאמן. ואני עומד מאחוריך בכל מצב, אשרת את כולם, גם מי שלא בחר בי, וגם מי שבחר בי,  

יש בעל בית בעיר,    –  לכל תושבי רעננהה ליושנה. ומבטיח לכם לשרת אתכם ברמה,  אני אחזיר עטר

 קוראים לו חיים ברוידא ואני יד ימינו בנושא. תודה רבה וחג שמח.  

נקודה  מר חיים ברוידא:  ולהסביר  עיר  בניין  מליאת  ועדת  את  לפתוח  רוצה  אני  חבר'ה,  תודה. 

 מסוימת. 

 
 תודה רבה .  מר אילן כהן:

 פה עניין חשוב מאוד. י, חבר'ה, יש אוקיי, חבר'ה, רגע שנייה דב ים ברוידא: מר חי

         

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 ה "ל העירייכמנ                   ראש העיר                


